


partnersko podjetje
O proizvodnja montažnih podplatov 

O proizvodnja termoplastičnih granulatov 

O posredovanje v zunanji trgovini

carinska cona Dravograd 

Otiški vrh 25a 

62370 Dravograd 

tei: 0602 45 131 

fax: 0602 41 631

PAR fTALUA - PAR MOSKVA - PAR MINSK

vsak dan 

_ ves dan ~

Meškova 21 / 62380 Slovenj Gradec 

tel.: (0602) 41-245, 41-818 / fax: (0602) 42-600

DR AVO ORA D
tel.: (0602) 83-641, 83-652, fax: 0602 83-997

VELEPRODAJA
trgovcem in gostincem iz skladišča v Slovenj Gradcu 

tel.: 0602 42-551, 42-553; fax: 0602 42-214

prehrambeni izdelki, čistila, pralni praški, galanterija, alkoholne in brezalkoholne pijače

MALOPRODAJA
v lastnih poslovalnicah

samopostrežni trgovini, diskont in bife v Dravogradu; samopostrežna trgovina v Slovenj
Gradcu; samopostrežna trgovina v Topolšici

2A KUPC£ NAČmi£H0 MeSBČNE PRODAJNE AKCIJE, * AWSTU OD 11 DO ZM.fc

OD TOD - Za Vas, Vsak Dan - POVSOD
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ČAKAJOČ NA MATJAŽA
V vseh pravljicah je tako, da zmagajo načela. Tako tudi pod Peco, kjer kraljestvo čaka na meč 
spečega kralja, da popravi, kar je ljudem hudega storjenega na zemlji. Kar seveda pomeni, da v 
tej pravljici načela še niso zmagala in da pravzaprav še vedno ni čisto jasno, za katera načela 
gre. Ker če ne bi bilo tako, bi bile počitnice nekaterim otrokom slajše.

Tako pa se je zgodilo, da medtem ko to pišoči še čaka na meč Matjažev, na čmjanski osnovni 
šoli nekaterim otrokom še vedno niso dali spričeval. Ne zaradi tega, ker bi to lahko naredili, 
temveč zato, ker njihovi starši niso poplačali nekakšnih računov, ki jih naša slavna brezplačna 
šola izstavlja. Pač vsekaš pečat mulariji, ki si ob Vsemogočnosti razredničarjev ali razredničark 
in ravnateljev tako ne more nič. Seveda vsaj ena razredničarka še vedno gleda na svet tako 
milo kot je nekoč, ko še ni živela tile pod Matjaževo votlino, ravnateljica pa tako “po šihtu” gre 
bivat drugam. Daleč od mularije in staršev, ki jim je vsekan pečat. Običajno siromaštva...

To pišoči še vedno čakam na Matjaža, kdaj mu bo dovolj učiteljev, ki ne vedo, zakaj niso več 
prvi na vasi. Naj potegne že enkrat meč in jih naredi gostilničarje. Tam načela niso tako 
pomembna...

pik

^Barve so pomembne v življenju človeka: zato nas pa vedno kdo farba.
O'Pravica do drugačnosti bo zaživela, ko ne bo več drugačna med 

pravicami.
OVIada je kot most: pod vsakim steče veliko svinjarije.
^Geneza etike se konča z genetiko.
O Pokvarjen politik je človek, ki gre čez vse meje, nato pa še zahteva 

dnevnice.
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PREPIH Koroški časopis.
Izdaja ČZP Votane d.o.o.
Ravne na Koroškem
Glavni in odgovorni urednik
Vojko Močnik.
Računalniški prelom:
Grafični studio Ivko, Ravne.
Tisk: Tiskarna ODTIS Ravne.
Naslov uredništva:
Ravne na Koroškem, Prežihova 24, 
tel.: 0602/22-999, fax: 22-904.
Na osnovi mnenja Republiškega 
sekretariata za informiranje, št. 
23/105-92, šteje časopis med 
proizvode iz 13. točke tarilhe št. 3, za 
katere se plačuje davek od prometa 
proizvodov po stopnji 5%. 
Nenaročenih tekstov in fotografij ne 
vračamo in ne honoriramo.
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V ospredju

Kdo je zrušil 
Stavbenik? 

Občina, vodstvo, 
zasebni interesi?

a mnoge je bilo 
pravo presenečenje, 
ko se je v javnosti 
pojavila novica, da 

je Kogradovo gradbeno 
podjetje Stavbenik 
Prevalje povsem na tleh. 
Delavci - teh je bilo okoli 
170 - niso več dobivali 
plač, ni bilo denarja za 
bencin, kaj šele za 
dokončanje nekaterih že 
začetih investicij. Kriza v 
gradbeništvu? Tudi, ven
dar se na Koroškem odpi
ra vse več investicij. 
Vzrokov za nastalo stanje 
v Stavbeniku pa je ned
vomno več.

Težko je postaviti ločnico, kdaj in 
zakaj se je začela agonija v tem 
podjetju. Stavbenik je bil po eni 
strani nemara preveč carkljan od

občine Ravne na Koroškem, po 
drugi strani pa ga je morebiti ta 
občina celo spravila pod vodo.

ZAČELO SE JE 
S CESTO

Bralci Prepiha se bodo gotovo 
spomnili konca leta 1993, ko je 
del poslancev takratne občine 
Ravne na Koroškem dal pobudo

4-14/95

za nezaupnico takratnemu 
predsedniku IS SO Ravne dr. 
Maticu Tasiču. Nezaupnica ni bila 
izglasovana, eden od vzrokov za 
nezaupnco pa je bila cesta pod 
Gonjami, za katero je pretežni del 
poslancev LDS trdil, da je dr.

Tasič prekoračil pooblastila in o 
tem so kriminalisti UNZ tudi pisali 
kazensko ovadbo. Vendar nas 
bolj kot to zanima gradbena 
pogodba med IS in Stavbenikom, 
ki jo je poleg Tasiča podpisal še 
takratni direktor Rudi Blatnik. 
Pogodba, sklenjena med občino 
in Stavbenikom 28.7. 1993, je 
predvidevala gradbena in asfalter- 
ska dela, vrednost pogodbe pa je 
znašala nekaj več kot 11 milijonov 
tolarjev. Izvajalec del je ponudil

sto odstotni blagovni kredit, ki je 
bil zavarovan z dvema akceptni
ma nalogama za glavnico in 
obresti. Po naših informacijah 
menda Stavbenik teh akceptnih 
nalogov ni uveljavil in del pod 
Gonjami ni dobil v celoti

poplačanih. Še manj pa se je ures
ničila akcija, da bi graditelji sofi
nancirali ta asfalt, kar je dr. Matic 
Tasič pred dobrim letom napove
doval (Prepih, 8.4.1994). In če 
držijo podatki, da je Stavbenik 
asfalt v zaselku Gonje II enos
tavno “pozabil pokasirati” in ga 
prevzel kot svoje breme, je seve
da na mestu vprašanje: zakaj? 
Pravega odgovora ne vemo, 
lahko le ugibamo; morebiti zato, 
da bi dobili v občini (iz sredstev

občinskega proračuna) na ta 
račun še kakšno večje delo ?

DRUŽBENI
DOM

In so ga aidi dobili: družbeni dom 
na Prevaljah. Skupščina občine 
Ravne na Koroškem oziroma 
izvšrni svet je 3. februarja leta 
1993 sklenil pogodbo s podjetjem 
Komunaprojekt iz Maribora za 
izvajanje gradbenih del na 
družbnenem domu Prevalje. 
Komunaprojekt kot inženirng 
firma pa je sklenila pogodbo s 
podizvajalcem Stavbenikom. 
Skupščina občine Ravne je svoj 
del obveznosti do Komunapro- 
jekta poravnala - koliko so plačali 
Mariborčanom, nam ni uspelo 
zvedeti - dejstvo pa je, da 
Stavbenik, ki je gradbena dela 
izvajal, plačila ni prejel. 
Komunaprojekt se je namreč 
zavezala, da bo odprodala pros
tore v mansardi družbenega 
doma, vendar niso prodali niti 
kvadrata.
Prvotno sklenjena pogodba je 
predvidevala vrednost gradbenih 
del v višini 6l milijonov tolarjev, 
kasneje pa je bila vrednost del z 
aneksom zmanjšana na 52 mili
jonov SIT. V pogodbi med 
Komunaprojektom in Stavbe
nikom je bil definiran tudi način 
plačila, kjer je bilo predvideno, da 
bo Komunaprojekt zadnji obrok 
palačala ob prodaji prostorov 
oziroma najkasneje do 15. okto
bra 1994. Prevaljski gradbinci so 
izdali investitorju gradbeno 
situacijo za opravljena dela v višni 
42 milijonov tolarjev, vendar so 
dobili plačanih le 20 milijonov 
SIT, neporavnanih je ostalo 22

nadaljevanje na str. 6
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Aktualno

SREDI AVGUSTA 
POPOLNA 

ZAPORA MOSTU

MILAN OSOJNIK - NAJEVNIK,
kmet, Ludranski vrh, Črna na 
Koroškem: “Vesel in ponosen 
sem, da na našem “gruntu” raste 
več sto let stara lipa, ki je med 
najstarejšimi v Sloveniji. Vesel 
sem tudi, da je pri lipi vsako leto 
(letos je bilo že petič) srečanje 
slovenskih državnikov. Lepo 

je, da: pridejo med nas, da 
vidijo naše šege in naše 

življenje”.

Župan občine Podvelka - Ribnica Alojz 
Kovše nam je te dni zagotovil, da 
obnovitvena dela dravskega mostu na 
regionalni cesti Podvelka-Vuhred 
potekajo po načrtu. Za rekonstrukcijo 
nevarno izpodjedenega mostu je 
država namenila okoli 70 milijonov 
tolarjev.
V občini Podvelka-Ribnica pa se ta čas 
dogovarjajo tudi s Slovenskimi železni
cami, da bi hkrati obnovili odsek 
železnice, ki poteka tik mimo konca 
mostu. Slovenske železnice naj bi sicer 
z obnovo pričele prihodnje leto, kar bi 
pomenilo ponovno razkopavanje in 
oviranje prometa.

Na dravskem mostu Podvelka-Vuhred 
še naprej veljajo vse omejitve za težji 
tovorni promet. Predvidoma od 16. 
avgusta do 6. septembra pa bo veljala 
popolna zapora za ves promet zaradi 
nujnih gradbenih del. Po desetem 
septembru bodo most pričeli asfaltirati, 
konec septembra pa naj bi bil znova 
odprt za ves promet.

Alojz Kovše pravi, da bo v času 
popolne zapore gotovo nastalo nekaj 
težav pri parkiranju vozil na levem 
bregu Drave, ker ob magistralki ni 
ustreznega prostora za te namene. V 
občini se zdaj dogovarjajo z 
republiškimi inšpektorji, da bi poskusili 
urediti del zaemljišča za začasno parki- 
ranje.O

(zs)

VROČICA
POLET
NIH...
Piše: Edi Prošt

Kdo bi verjel, da je po tistem hladu in moči, ki se je vlekla 
od zadnjih pomladnih dni, sploh mogoče doživeti tole 
pravo poletje. S temperaturami nad trideset, z morjem (ali 
lavorjem), z dopusti in popusti in nenazadnje z globoki
mi oddahnjenji ob maturitetnih rezultatih. Skratka “fui 
kul”. V povprečju seveda.

V senci poletne vročice zato težko padajo novice, ki niso 
namenjene brezskrbnemu počitnikovanju. Denimo o 
nadaljnem potapljanju gradbeništva na Koroškem, ali pa 
ona, da so nas znanstveniki spet po dolgem času resno 
opozorili na dediščino rudarjenja v gornji Mežiški dolini. 
Tančice skrivnosti, v katere ovijajo najbolj odgovorni v 
prevaljskem Stavbeniku krah, seveda ne odtehtajo stisk 
delavcev, ki jih premeščajo brez piavih razlag. Vsaj njim, 
če se že skrivajo pred novinarji, ki jim na njihovo žalost 
pačpiide “nesreča" hitro na nos. Ozadja so po kapljicah 
tako že dolgo napovedovala, da se nekaj bo zgodilo. 
Navezanost poslov na ravensko občino, ki se je začela s 
slavno “Tasičevo ulico” Pod Gonjami, denarjem iz 
Stanovanjskega sklada, ki je bil Stavbeniku zaupan v pre
dujem za gradnjo stanovanj v Mežici, streha Družbenega 
doma na Prevaljah, prizidek k Osnovni šoli Prežihovega 
Voranca, so samo okvirji, znotraj katerih se je očitno 
brezno poglabljalo, občina pa statirala. Še zdaj se normal
no misleči ljudje sprašujejo, zakaj direktor Stavbenika ni 
vnovčil akceptenega naloga iz olxiinskega proračuna za 
opravljena dela na cesti pod Gonjami in kakšna trgovina 
se je takrat odvila za strogo zaprtimi vrati. Mar direktor ni 
vedel, da se bodo funkcionarji zamenjali (in šli na lepše), 
njemu pa lx> ostala pcxlrtija?

Vsa sreča, da se najhujše delavcem, vsaj ne vsem, ne bo 
zgodilo. Dobili bodo delo v firmi, kjer zaenkrat kaže, da 
znajo. IGEM v Otiškem vrhu nastopa v tem trenutku kot 
rešitelj gradbeništva na Koroškem.

Molk, s katerim sprejemajo na Koroškem vsi novico o 
tem, da imajo otroci v Žerjavu in Črni še vedno dosti več 
svinca v laseh kot njihovi vrstniki v Ljubljani ali Rakitni, je 
simptomatičen. Narediš se gluhega in ti problema ni 
treba reševati. Piaksa dolgih desteletij se tako nadaljuje. 
Američane, ki bodo prišli raziskovat to edinstveno oazo 
strupov na vsakem koraku, bomo seveda sprejeli z vsemi 
častmi... Oni tako ne lx>do imeli pooblastil za ukrepanje!

Vročica poletnih dni se tako nadaljuje. Z nogami v lavor
iti in glavo v senci teče življenje v jesen, ko nam bo žal 
časa, ko smo imeli poletje. □
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milijon, plus obresti in skupni 
znesek se sedaj že vrti okoli 35 
milijonov SIT.
Stavbenik je sicer tožil 
Komunaprojekt, vendar pravde 
trajajo in trajajo. Ker je družbeni 
dom občinski in tudi naročnik del 
je bila občina, je Stavbenik 
računal, da bo ta dolg poravnala 
nova občina Ravne-Prevalje. 
Občinski svetniki so to pobudo 
na eni zadnjih sej gladko zavrnili, 
poduarili pa so, da je sklenjena 
pogodba s Komunaprojektom 
bila Škodljiva. V zagovor aktual
nemu direktorju Branku OSepu 
velja zapisati vsaj to, da je to 
kupčijo podpisal prejšnji direktor 
Stavbenika.

ČETRT MILI
JONA MARK 

ZA NOVA 
STANOVANJA

Bila pa je občina do Stavbenika 
na drugi strani tudi radodarna. 
Tako je iz stanovanjskega sklada 
nekoč skupne občine Ravne na 
Koroškem Stavbenik v začetku 
preteklega leta dobil okoli 18 mil
ijonov tolarjev ali okoli 230 tisoč 
mark. Namen: gradnja bloka v 
Mežici, kjer so imeli že vse 
dokumetne in kjer je že vrsto let 
neurejeno gradbišče Stavbenika. 
Vendar z novimi stanovanji ni bilo 
nič, denar pa Stavbenik tudi ni 
vrnil stanovanjskemu skladu. 
Takrat je Branko Ošep trdil, da 
četrt milijona mark stanovan
jskega denarja za občino ni 
izgubljenih in da bodo za to vsoto 
naredili stanovanja na Ravnah. 
Danes je več ali manj jasno, da s 
temi stanovanji ne bo nič, s tem 
denarjem pa bi Stavbenik lahko 
deloma pokril nastale stroške pri 
družbenem domu in asfaltu v 
zaselku Gon je II.

Stavbenik pa je gradil tudi 
prizidek k osnovni šoli Prežihove
ga Voranca, kjer je po naših 
podatkih nova občina Ravne- 
Prevalje v začetku tega leta 
nakazala avans v višini 20 mili
jonov tolarjev, štiri za lani oprav
ljena dela, ostalo za letošnje 
nadaljevanje. V tem letu na tej šoli 
Stavbenik ni naredil še nič. Tudi 
za novo metalurgijo v družbi Ml3! 
je Stavbenik dobil avans, delati pa 
ni začel.

Precej ugibanj za nastali položaj v

V ospredju
Stavbeniku gre tudi v tej smeri, da njegovo premoženje poceni kredit za eno od zadnjih plač na
so si nekateri vplivni ljudje v odkupili. Kaj bo ostalo od pre- večino premoženja vknjižila ena
Mežiški dolini želeli propada ostalega premoženja, je seveda od mlajših bank na Koroškem.O 
Stavbenika, da bi lahko (ali so že) veliko vprašanje, saj se je za najeti (mp)

Rešitelj je IGEM
Prevaljski Stavbenik se je o reševanju presežkov v 
tem 170-članskem kolektivu največ pogovarjal v 
podjetju IGEM v Otiškem vrhu. Kogradovo pod
jetje IGEM, ki se je doselj ukvarjalo z betonsko 
galanterijo, je zaradi razmer v koroški gradbeni 
operativi lani najprej pričelo zaposlovati delavce 
propadlega Gradbenega podjetja Slovenj Gradec, 
sedaj pa še prevaljskega Stavbenika.

Lani je IGEM imel na spisku 62 delavcev, ki so 
delali pretežno na programu tako imenovane 
betonske galanterije, s prevzemanjem gradbene 
operative pa bi IGEM kaj kmalu lahko štel 250 
ljudi. Tudi Kogradovi družbi SDG se ne godi 
boljše kot Stavbeniku in tudi zanjo iščejo v IGEM 
rešitev. IGEM postaja podjetje, ki bo z 250 
zaposlenimi obvladovalo gradbeni prostor, kot ga 
je svojčas Kograd z več kot tisoč zaposlenimi. 
Direktor IGEM Miha Ločičnik pravi:

potrebe od Raven do Črne. Ta enota je sedaj v 
ustanavljanju in ker so v Stavbeniku tako hudi 
problemi, da niso imeli plač, smo del 
Stavbenikovih delavcev že zaposlili, dobili pa so 
tudi del regresa. V enoti Ravne-Prevalje pa bi 
dobilo delo od 30 do 40 ljudi. Ti delavci so sedaj 
prejeli odločbe za tri mesece, po preteku tega 
roka pa smo pripravljeni vse tudi redno zaposliti. 
Seveda smo pripravljeni prevzeti operativne grad
bene delavce, ne pa tudi režijo, ki je v Stavbeniku 
predstavljala skorajda 60 ljudi. Za ostale, ki ne 
bodo dobili dela v IGEM, bo potrebno najti druge 
reštive.

Naš koncept je takšen, da bi tu nastalo koroško 
gradbeno podjetje, ki bo zmožno prevzeti večja 
gradbena dela. Lani nas je bilo 62, sedaj nas je 
180, konec leta predvidevam, da bo v IGEM 
zaposlenih okoli 250 delavcev. Dela na koroškem 
in mariborskem koncu pa je dovolj.” □

“Po nastalih težavah v 
Gradbenem podjetu Slovenj 
Gradec smo se zavestno in 
povsem poslovno odločili, da 
prevzamemo njihovo grad
beno operativo. Lani smo 
najprej prevzeli enoto v 
Mariboru, letos pa še enoto 
gradbene operative, ki so jo 
imeli v Slovenj Gradcu. Gre za 
nekdanji Komstor, ki je sedaj 
že IGEM, enota gradbena 
operativa Slovenj Gradec. Obe 
enoti pa danes dosegata lepe 
poslovne razultate. V Mariboru 
tačas delamo nov bencinski 
servis in stanovanjsko-poslovni 
objekt. Tu imamo toliko dela, 
da nam zmanjkuje delavcev. V 
začetku julija je bilo v Mariboru 
45 delavcev, sedaj smo dodat
no zaposlili 42 delavcev iz 
Stavbenika. V Slovenj Gradcu 
smo prevzeli nov stanovanjski 
blok, ki ga prevaljski Stavbenik 
ni mogel dokončati. In v 
slovenjgraški enoti sedaj dela 
45 delavcev, nekaj tudi 
delavcev iz Stavbenika. V 
IGEM smo pripravljeni 
ustanoviti enoto gradbene 
operative Ravne-Prevalje, 
podobno tisti v Slovenj Gradcu 
in Mariboru. Želimo, da bi ta 
operativa pokrivala vse

radio alfa
PRVI KOMERCIALNI RADIO PRI NAS

radio •M* d o.o. radio alta d.o.o.
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Anketa

Dani Sečnjah, Nataša Skobir, Karolina Kos, Bojan Štumpfl, Slavka Vocovnik, Vesna Cvemjak in Marko Vižintin

Naša anketa:

V teh vročih in soparnih 
pasjih dneh, ko se vročina 
dvigne tudi krepko čez 30 
stopinj, si radi poiščemo 
primerno senco, stopimo do 
bližnjega potoka ali studen
ca, da se nekoliko ohladimo. 
Neznosno vroče je tudi na 
delovnih mestih, za strojem 
ali v avtomobilu. Kako 
prenašajo vročino v teh 
pasjih dneh, smo povprašali 
naše naključno izbrane 
anketirance.

DANI SEČISflAK:
“Lahko se pohvalim, da mi vročina 
ne dela prevelikih težav. Res je 
vroče. Ker pa delam kot mesar v 
prodajalni, je med “šihtom” tem
peratura ravno prava in mi ni 
vroče. Če me že pesti vročina, pa 
si najdem kakšno primemo senco, 
da se ohladim”.

NATAŠA SKOBER:
“Vročina v teh pasjih dnevih je res 
neznosna, posebno takrat, ko se 
dvigne tam do 34 stopinj. Pa kaj

hočemo, letni čas je tu, z njim pa 
tudi vročina. Če pride do vrtoglav
ice, je pač treba poiskati primeren 
hlad. Na bazen ne grem, ker je 
voda pretopla”.

KAROLINA KOS:
“Stari ljudje vročino zelo težko 
prenašamo,zato se ne smemo 
preveč izpostavljati soncu. Jaz sem 
sicer vajena hude vročine, saj smo 
nekoč prav ob tem času in v največji 
vročini želi na polju žito. Zdaj, ko 
sem že v letih, pa se rada izognem 
vročemu soncu ali pa stopim v pri
jetno senco”.

BOJAN ŠTUMPFL:
“Pretirano se vročini ne izpostav
ljam, je pa zelo vroče že v delavnici, 
kjer delam kot mizar. V teh vročih 
dneh je pač treba Iskati tak delovni 
prostor, kjer ni preveč vroče. Ker pa 
je ob tej vročini tudi velika žeja, se je 
treba odžejati z raznimi sokovi, 
najboljša je pa seveda še vedno 
navadna voda”.

SLAVKA VOCOVNIK:
“Res, presneto vroče je, tako da

JOZE-SILVA KREUH g
b0

GDJLYÀjS
BREG 1 3-MEŽICA, TEL.: 38 602 35 694

človek niti ne ve, kam bi se dal v tej 
vročini. Jaz ravno odhajam z dela in 
danes je bilo tudi na delovnem 
mestu presneto vroče. Če bi imeli 
klimo naprave, bi bilo za nas nekaj 
enkratnega. Tako pa se med 
“šihtom” kopljemo v znoju”.

VESNA CVERPflAK:
“Vročina zelo vpliva na človeka. Na 
delovnem mestu smo več ali manj 
zaspani, zato tudi ni pravega 
delovnega učinka. Jaz to pasjo

vročino premagujem, kakor pač 
morem. Z hčerkama grem na 
slovenjgraški bazen in tu najdemo 
ohladitev”.

MARKO VIŽINTIN:
“V tej vročini s prijatelji rad posedem 
v hladno senco in ob vrču hladnega 
piva razmišljam o dopustniških 
dneh. Sicer pa, če se ob pivu odžejaš 
in sediš v hladni send, ti tudi ta pasja 
vročina ne more do živega”.

Tekst in foto: FJurač

PA - GAT, d.o.o. Slovenj Gradec 
41-276, 41-055

ja BELLEVUE— J»

Slovenj Gradec 
rds vabi 

NA DNEVE DALMATINSKE 
IHINJE

specialitet 
PLAVE IN 

GLASBO

S ponudbo morskih 
(ŠKAMPI, ŠKOUKE, 

BELE BIBE, MOBSKI PES 
vam ž 

prijetno

VABIMO VAS V ČASU OD 10. -15. avgusta 95

Rezervacije: 0602 41 055
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V sistemu Slovenskih železarn je družba Armature Muta eno redkih podjetij, ki je bilo v zadnjih letih posebej 
izpostavljeno zradi dobrega poslovanja.

Armature Muta več kot 90 
odstotkov industrijskih 
armatur izvozijo na tuje 
trge, večinoma v Nemčijo. 
Tradicionalna usmerjenost 
v izvoz je eden od 
temeljnih razlogov, da ta 
železarska družba v zad
njih letih ni doživljala ago
nije nekaterih drugih pod
jetij v tem sistemu. Drugi 
razlog za uspešnost pa je 
dolgoročna pogodba s pod
jetjem Krombach. To 
nemško podjetje se je z 
dolgoročno pogodbo 
zavezalo, da letno proda za 
deset do dvanajst milijonov 
mark izdelkov z Mute.

"Sodelovanje s Krombachom ne 
temelji samo na prodaji naših 
izdelkov, ampak tudi vlaganju v 
razvoj novih proizvodov. S 
Krombachom, s katerim sodeluje
mo že 15 let, imamo pogodbo do 
konca leta 1996, nedavno pa smo 
se začeli pogovarjati tudi o nji
hovem kapitalskem deležu v 
Armaturah Muta. Prvi predlog, ki 
ga je Krombach posredoval, za 
koncern Slovenske železarne in 
Annature ni bil sprejemljiv. Kot je 
znano, so bili Nemci pripravljeni 
odkupiti podjetje v celoti. Po 
novem predlogu bi Krombach 
imel v Armaturah 25 odstotkov

Dr. Tone Pratnekar, direktor družbe Armature Muta.
Foto: zs

kapitala, 20 odstotkov bi odkupili 
delavci, ostalo pa drugi. Do 
konca tega leta naj bi s 
Krombachom podpisali ustrezno 
pogodbo. Na Muti smo vseskozi 
vztrajali, da delavcev ne bomo 
odpušali in da bi tudi v prihodnje 
tod imelo zaposlitev 200 
delavcev, s čimer soglaša tudi tuji 
panncr. Nemci pravijo, da ne pri
hajajo z željami po odpušačanju, 
ampak z novimi programi, saj 
želijo, da bi na Muti ustvarili mod
erno tovarno in skladišče industri
jskih armatur," je povedal dr.
Tone Pratnekar, direktor družbe 
Armature Muta.

Muške Armature so tesno 
povezane z lokalicjo Ravne 
in po teh načrtih bi 
usmeritev mini ter srednje 
livarne na Ravnah morala 
biti v proizvodnji za 
Armature Muta. Cilj Armatur 
je, da bi sedanje zmo
gljivosti od 70 do 80 ton na 
mesec povečali na sto do 
120 ton na mesec. Proste 
zmogljivosti, ki obstajajo v 
nekaterih družbah na 
Ravnah, bi dodatno izkoris
tili tudi za izdelavo armatur. 
Dr. Pratnekar pravi, da so 
končni cilj industrijske 
armature Ravne oziroma še 
več: obstaja odkrita želja, da 
bi na tem koncu ustanovili 
konzorcij za industrijske 
armature, ki bi povezoval 

livarno na Ravnah, livarno Vezir 
Štore, kovačnico v mariborskem 
Tamu in še kakšnega kooperanta. 
V te kraje je treba pripelajti nove 
programe in naročila ter prene
hati z odpuščanjem delavcev, kar 
je v Sloveniji kar modni trend.

Dr. Tone Pratnekar: "Če hočemo 
obstati na zahodnem trgu, 
moramo imeti neko kritično maso 
armatur. Poglejte: svetovni trg 
letno kupi za 5,8 milijard mark 
industrijskih armatur, naš sedanji 
obseg 15 milijonov mark je tako 
majhen, da imamo na tem 
področju še ogromno možnosti.

Če hočemo obstati na zahodnem 
trgu, moramo imeti neko kritično 
maso armatur. Naša velika pred
nost je v tem, da imamo v enem 
bazenu na razdalji nekaj deset 
kilometrov organizrano litje, 
obdelavo in kvalitetne laboratori
je. Ena od velikih nemških tovarn 
industrijskih armatur uvaža ulitek 
iz Brazilije ali Argentine, to je na 
tisoče kilometrov daleč. Mi pa 
imamo to na enem mestu in to 
moramo izkoristiti. Če povza
mem: v strategiji razvoja industri
jskih armatur Ravne je predvidena 
širitev na 30 do 50 miljonov mark 
letne realizacije. Sedaj na leto 
izdelamo med 850 in 1000 ton 
armatur, v prihodnje bi prozvod- 
njo lahko povečali na 1500 do 
2000 ton industrijskih armatur na 
leto."

Doslej je dolgoročna pogodba s 
Krombachom predvidevala 
ekskluzivnost in v Armaturah niso 
smeli prodajati armatur drugim 
kupcem na zahodu. Sedaj je 
odpravljena tudi ta ovira in na 
Muti lahko tržijo po svoje. Lani so 
naredili tržno analizo in rezultati 
se letos že kažejo, saj imajo poleg 
Krombacha še 10 do 30 resnih 
novih kupcev. Iz leta v leto širijo 
tudi proizvodni program. Poleg 
tega so si zadali še cilj, da do 
konca tega leta pridobijo tudi 
standard ISO 9001.□

(mp)

PROIZVAJA IN PRODAJA BETONSKE IZDELKE ZA GRADNJO IN ADAPTACIJO OBJEKTOV IN URDANJE OKOUA:
ZIDAKI DEBELINE 10,20,30 cm 
CEVI RAZLIČNIH PROFILOV 
POHODNE IN POVOZNE 
PLOŠČE

i ^ IZOFAS, FASADNO OBLOGO 
KOSIL, MONTAŽNI SILOS 

^ BETONSKE MEŠANICE VSEH VRST

SGP K0GRAD 
DRAVOGRAD

^ 0602 85 640, 85 642, 
85 230, 85 070: fax: 85 318

^ DRUGI GRADBENI MATERIALI 
^ UKRIVUAMO IN POLAGAMO 

BETONSKO ŽELEZO IN MREŽE 
V GRADBENI OPERATIVI IZVAJAMO 
VISOKE IN NIZKE GRADNJE TER 
ADAPTACIJE
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TURISTIČNA PISARNA V SLOVENJ GRADCU

TUfclij?®'?
Že tri leta je obiskovaUem Slovenj Gradca na voljo turistična pisarna na Glavnem 
trgu, v središču mesta. Kljub zelo ugodni lokaciji, nadstropje više sta galerija in 
muzej, in zelo pestri ponudbi za koroške razmere, se med gosti mesta glasnika 
miru še ni uveljavila. Razlogov za to je vec, zdi pa se, da v dosedanjem času delo
vanja pisarne niso bila upoštevana osnovna pravila turistične ponudbe.

Lojze Raško: "Slovenj Gradec 
potrebuje celostno turistično 

podobo"

“Od ustanovitve naprej je bila 
pisarna bolj sama sebi namen. 
Danes jo turist kljub njeni lokaciji 
v centru mesta težko najde, če ne 
ravno obišče muzej ali galerijo. 
Ni namreč ustreznih tabel, ki bi 
gosta usmerile do pisarne, 
poglavje zase pa je tudi prometni 
režim v središču mesta, zaradi 
česar poslušamo pripombe gos
tov tudi v hotelu,” pravi Lojze 
Raško, vodja prodaje v turistični 
pisarni, en teden v mesecu pa 
tudi receptor v bližnjem hotelu 
Kompas, in nadaljuje:
“V pisarni so gostom na voljo 
informacije o mestu, Koroški na 
tej in onstran meje. Prodajamo 
monografijo Slovenj Gradca, 
vodnik po Mislinjski dolini ter 
druge publikacije in izdelke 
domače in umetne obrti. Žal pa 
nimamo na voljo brezplačnega 
promocijskega materiala, ki bi 
odseval celostno turistično 
podobo mesta in okolice. O 
potrebi po tovrstnem materialu 
govori tudi razgrabljeni kuli
narični vodnik po slovenjgraških 
in okoliških restavracijah in gos
tilnah.”

V zadnjem času se je Slovenj 
Gradec predstavil na Primorskem 
sejmu v Kopru, sejmu Alpe Adria 
- Svoboda Gibanja v Ljubljani, 
domačem sejmu Prezenta, o 
rojstnem mestu HUGA WOLFA 
pa so lahko kaj več izvedeli tudi 
na zagrebški Turistični borzi. Na 
teh predstavitvah so bili Slovenj
gradčani osamljeni, saj se tur
istični delavci iz drugih koroških 
krajev niso odzvali na povabilo k 
sodelovanju in skupni pred
stavitvi.
Po besedah Raška se bolj trudijo 
v Dravski dolini. V Radljah 
namreč razmišljajo o lastni tu
ristični pisarni, Vuzeničani so 
pred kratkim prišli do svojega 
prospekta, živahneje pa je tudi v 
Dravogradu. Seveda pri tem 
izkušeni turistični delavec ne 
pozablja na uveljavljene 
turistične točke na Koroškem kot 
sta Šentanel in Prežihovo.
“Toda Korošci zaenkrat še ne 
nastopamo s skupno turistično 
promocijo. Sicer se zdaj dogovar
jamo za prospekt Koroške, ki naj 
bi ga financirale vse koroške 
občine. Videli bomo, kaj bo iz 
tega. V naši pisarni pa moramo

poskrbeti za celostno podobo 
Slovenj Gradca, vzpostaviti 
moramo več neposrednih stikov 
z našimi in tujimi agencijami. V 
računalniku imamo praktično 
popolno bazo podatkov za 
Koroško, nismo pa še povezani z 
ostalimi turistično informacijski
mi centri po Sloveniji. Skratka, na 
noge postavljamo osnovne stvari, 
ki sestavljajo mozaik turistične 
ponudbe. Seveda v glavnem vse 
zavisi od denarja, toda še prej 
moramo imeti vizijo 
slovenjgraškega turizma,” razlaga 
Lojze Raško in izpostavlja zgled
no sodelovanje turistične pisarne 
s hotelom Kompas, Turističnim 
društvom Slovenj Gradec, GTC 
Kope in agencijo Kompas 
Continental.
Raško je zagovornik konkretnih 
akcij, v Slovenj Gradec kani goste 
v prvi vrsti privabiti v okviru 
odmevnih prireditev. Tako bo v 
septembru ( 18. in 19. ) v mestu 
med Pohorjem in Uršljo goro 
srečanje gostinskih in turističnih 
delavcev Slovenije, v oktobru 
načrtuje srečanje in strokovni 
posvet slovenskih turistično 
informativnih centrov, svojevrst

na poslastica letošnjih srečanj pa 
naj bi bilo druženje poslancev 
državnega zbora v Slovenj 
Gradcu.
Vse to in še kaj naj bi predstavlja
lo vabilo turistom za nova 
doživetja na Koroškem.□

DELEGACIJA 
SLOVENJ 
GRADCA NA 
PORTU
GALSKEM
Delegacija mesta Slovenj Gradec 
se je konec julija mudila na 
zasedanju generalne skupščine 
mednarodnega združenja mest 
glasnikov miru v Lizboni. Slovei\j- 
gradčani so v glavnem portu
galskem mestu predstavili dva 
lastna projekta, pri katerih naj bi 
sodelovala vsa mesta glasniki 
miru.
Galerija likovnih umetnosti name
rava prihodnje leto organizirati 
razstavo likovnih del umetnikov, 
ki živijo v mestih omenjenega 
združenja (teh mest je 74). Za 
predstavitev projekta je poskrbel 
kustos slovenjgraške galerije 
Marko Košari
Dmgi projekt Slovenjgradčanov v 
okviru združenja mest glasnikov 
mini pa je medijske narave. Rok 
Tanoše, študent novinarstva, si je 
zamislil radijsko oddajo, ki bi se 
vrtela v teh mestih. Oddajo bi sne
mali na Koroškem radiu, sprva v 
angleškem jeziku, od koder bi jo 
razposlali na radijske postaje zain
teresiranih mest.
O zasedanju generalne skupščine 
mednarodnega združenja mest 
glasnikov mini (1APMC) in usodi 
slovenjgraških projektov bomo 
obširneje pisali v prihodnji številki 
Prepiha.Q

«IM
Na pobudo zelenih Dravske doline so v vseh štirih 
olrčinah organizirali odvoz nevarnih odpadkov.

Akcijo so financirale občine in je kar dobro uspela. 
Pokazalo se je, da je pri prebivalcih veliko nevarnih 
kemikalij, ostankov škropiv in lakov, ki jih po navadi 
mečejo kar med komunalne odpadke.

V občinah planirajo, da bodo uredili zbiranje odpad
kov po sortah. Ugotovili so tudi, da je v vseh štirih 
občinah zelo veliko divjih odlagališč, kar je ne
razumljivo, saj Komunalno podjetje redno odvaža 
odpadke iz vseh krajev.

mm mirna
Kako nizek nivo še imajo nekateri pri varovanju 
okolja, naj pove naslednji primer:
Komunalno podjetje Radlje odvaža odpadke iz vseh 
krajev v Dravski dolini, ki so bili določeni z 
občinskim odlokom. Tudi naselje Lehen v občini 
Podvelka je v to zajeto.
Pred časom so se ljudje pritožili, da nek občan meče 
odpadke na njihovo zemljišče ali pa kar v bljižni 
potok. Občan je seveda dejanje zanikal. 
Komunalnemu podjetju je pisal, da ne bo plačal 
računa za odvoz smeti, saj odpadkov in smeti nima 
in tudi kante ni nabavil.

Kam smeti spravlja, je znano. So pa tudi v tem 
potoku že poginile ribe.O

Ivan Srebnik
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podjetje

koroške okorne
DRAVOGRAD

KAKOVOST-TRADICIJA

KRUH IN KRUŠNO PECIVO IZ NAŠIH PEKARN - 
PESTROST OKUSOV NA VAŠI MIZI

62370 DRAVOGRAD, Koroška c 2 
Tel. (0602) 83 045 Faks 84 637

VAL RADIA RADLJE

gorenjese/v/s *00
El 63320 Velenje, Partizanska12 @ 063 853 23), 854 030 IB 063 852 82)

S PARO NAD UMAZANIJO !

Brez kemičnih ali drugih čistilnih sredstev, 

z varčno porabo vode odstranjuje umazanijo 
z vseh površin, iz skritih kotov in nedostopnih 
mest.

Para je pri 120-C izredno učinkovita.

S paro pod močnim pritiskom, 
prihranimo pri likanju polovico časa. 
Tudi najobčutljivejše tkanine, 
ob upoštevanju navodil, zlikamo hitro 
in brez bojazni, da bi jih poškodovali.

V stanovanju, kjer ni ostankov kemikalij, je ozračje prijetnejše. To še posebej občutijo ljudje z alergijo in občutljivimi dihalnimi potmi.

ČIŠČENJE BREZ KEMIKALIJ - PRIJAZNO LJUDEM IN OKOUU
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Po Koroški

Neuspelo srečanje tretje vrste le neka) deset taklh’ kl 30 uPal1’
da se bo lanskoletno srečanje

(POC&KICIK IEsSsszs:
vsi pa so si bili edini, da je©SHS
slednje vzeli v zakup koroški 
alternativci in se naslednje leto

Prvo julijsko soboto naj bi se na letališču v Turiški vasi zgodil drugi vseslovenski izkazali s tretjim kozmičnim 
kozmični piknik, prvi kot takšen je lepo uspel lansko leto v Topolšici. srečanjem. Prav te dni so se

namreč registrirali kot društvo

Najbolj je šel v promet topel menu "Lepa Vida"... Člani mavričnega gibanja - Rainbow so postavili indijanski šotor ter se izoli
rali v senci

Organizatorji, poleg Kluba zma- še Fastram D.o.o. iz Laškega in pričakovane tisočglave množice AURO. O tem pa več naslednjič, 
jarjev iz Slovenj Gradca sta bila to Fastram 4 iz Velenja, so namesto novodobnih alternativcev sprejeli MiSa'Felle

Vuhred:

s® roo'M ra®i]®
V okviru proslave ob 30-letnici 
Turističnega društva v Vuhredu 
so prizadevni člani društva 
pripravili tudi prvo srečanje 
dmžinskih pevskih zborov.
Kot so Vuhredčani že pred leti 
znali pripraviti in presenetiti s 
čim posebnim, so tudi s to pole

že v prvem poskusu je sodelo
valo osem družinskih zborov, 
od tega kar dva iz Vuhreda, en 
iz zamejske Koroške, drugi so 
bili iz drugih krajev Slovenije. 
Bila je za vse lepa prireditev. 
Prav ta kulturniški poudarek in 
vključevanje ljudi v dejavnost je

zo pripeljali nekaj zanimivega v posebej pohvalil tudi dr. Marijan 
kraj in širše okolje, kar bi znalo Rožič, predsednik Turistične 
sčasoma postati prav zanimiva zveze Slovenije, 
kulturno-turistična prireditev. K. Vaiti

Članice društva upokojencev v ob občinskem prazniku pripra- 
Dravogradu že lepo vrsto let s vile zares prijetno razstavo prave 
svojim delom poskrbijo, da so množice ročnih izdelkov, vezen- 
močno prisotne tudi v vsakdan- ja, kvačkanja, pa tja do šivanja, 
jem utripu življenja v kraju. Letos so sodelovale tudi upoko-
Posebej se to odraža na jenke iz Črneč.

področju kulture in ohranjevanja Tako so dodale svoj opazen 
izročil. delež ob letošnjih občinskih
Tako so tudi letos upokojenke praznovanjih.□ K.Valtl
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Oni dan, ko smo se potepali po 
ZavrSah nad Mislinjo, smo pri 
domu mislinjskih lovcev naleteli 
tudi na takšen zanimiv prizor. 
TONE ŠERTEL, ki je sicer 
upravnik doma in znan lovec, 
ima poleg psa še mlado kuno 
belico. Pred dvema mesecema 
je namreč dobil kunjega 
mladička na Tisnikarjevi kmetiji 
v Završali. Samček je padel iz 
skednja skoraj osem metrov v 
globino in na srečo ostal 
nepoškodovan. Tone je 
mladička odnesel domov. Tu pa 
je bilo potem potrebno veliko

vztrajnosti in časa, ko so ga 
vzgajali z mlekom in dudko.
No, danes je samček že povsem 
udomačen, postal je družinski 
član in povsod ga je polno. Pa 
še izredno poreden in nagajiv 
zna biti, posebno takrat, ko se 
nagnete veliko obiskovalcev. 
Kljub temu, da uživa vse vrste 
mesa, je vendarle še vedno nje
gova najljubša jed zvrhana 
skodelica čokolešnika z 
mlekom.
Ni kaj, se je pač navadil nanj že 
od ma lega. □

Silvo Jaš

ŽIVLJENJE GRE NAPREJ IN Ml Z VAMI

li® l]@ir (skl]®

Domači godbeniki, med katerimi so tudi gasilci (če še 
ne veste, v tej vasi poprimejo skoraj vsi za vse) so 
popeljali po vasi gasilsko parado in s tem popestrili 
lepo obletnico.

Sosednja društva sicer slavijo 
višje obletnice, je pa trbonjska 
posebej žlahtna že zaradi svo
jstvenega samoniklega nastanka 
pred tridesetimi leti, ko so 
društvo ustanovili s sovaščani 
Danijela in sosednjih krajev.

Za današnje potrebe že premali 
gasilski dom, vozilo in druga 
oprema pričajo o njihovi 
marljivosti in volji ljudi, podkre
pljeno z značilno trbonjsko trmo 
in vztrajnostjo, če se za kaj 
odločijo.

V letu 1964 so zgradili vaški 
vodovod, prej so bili v vasi le 
štirje “štepihi”. Že ob tem so 
načrtovali hidrante in takratni 
učitelj Branko Kobale je dal 
pobudo za ustanovitev 
gasilskega društva. Tako so 10. 
oktobra 1965 na ustanovnem 
sestanku izvolili prvi upravni 
odbor, za predsednika Franca 
Korata, za poveljnika Ivana 
Mateja, za tajnico Zurkovo 
Cilko, blagajno je prevzela 
Matejeva Dragica, skrb za izo
braževanje učiteljica Majda 
Kobale, propagandist in prvi 
strojnik pa je postal Zurkov Lojz. 
Prve cevi, ročnike in drugo 
najpotrebnejše so nakupili z 
denarjem vodovodnega odbora. 
Za takrat je bila to velika vsota. 
Za izobraževanje so porabili 
zimski čas in tako dobili prvih 
22 izprašanih gasilcev, ki jim je 
prve obleke sešila Tevžnova 
Micka. Na podarjeni prvi 
motorni brizgalni niso uspeli 
opraviti niti vaj, temveč so jo 
praktično preizkusili na požaru 
pri Lesniku leta 1966.

Nato so bila leta zbiranja , 
prošenj in dela. Vendar so 13. 
julija 1965 .slovesno in praznično 
kot le molokdaj odprli svoj mali

gasilski dom.

V letu 1972 so kupili star gasilski 
avtomobil, ki jim je dobro služil.
V letu 1974 krstijo prvo novo 
motorno brizgalno “Ziegler”, 
botra sta Friderik Paradiž in Oto 
Lauko.

V letu 1976 krstita Vida Češek in 
Branko Kobale nov gasilski 
avtomobil IMV in že leta 1978 
terenski VAZ, botra sta bila Alojz 
Rotar in Rajko Račnik.

V letu 1979 so razvili prvi gasil
ski prapor v kraju, leta 1988 pa 
nabavijo TAM 80, botrujejo pa 
mu Fantje treh dolin, med temi 
sta kar dva Trbonjčana, vaški 
kovač Marjan Rudolf in Adi 
Paradiž in seveda firme Gozdno 
gospodarstvo in zadruga 
Dravograd ter OGZ Dravograd.

V vse to pa je vtkana pridnost, 
ure in ure dela, izobraževanja in 
vaj, tako operativcev kot tu 
onih, ki so manj vidni v ozadju, 
pa vendar brez njih marsikaj 
sploh ne bi nastalo. Društvo so v 
tem obdobju spretno vodili 
Franc Valenti, Dominik Češek, 
Majda Kobale in Ivan Matej, 
operativno pa sta za skupino 
skrbela Ivan Matej, Rajko 
Račnik. Tajniške posle je ve
činoma vodila Cilka Ošlovnik, 
blagajno pa Dragica Matej, 
Anica Kogelnik, Cvetka Jakob, 
sedaj pa že dolga leta Cilka 
Smolar.

Bolj kot kjer koli jih je tu gnalo 
spoznanje, da si je treba najprej 
pomagati sam, zato bodo prav- 
gotovo zmogli tudi nove, širše 
zastavljene cilje. Naj jim gredo v 
klasO

K. Vaiti
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Po Koroški

PRI LEDINEKU NA OJSTRICI SO ZARES
ZAORALI V LEDINE

Še vedno se rad vračam v rojstni 
kraj svojih staršev in spremljam 
življenjski utrip kraja, kjer kar 
pridno kmetujejo v teh hribovskih 
bregačah in posodabljajo kraj z 
vsemi sodobnimi komunikacija
mi.

denarja je potrebno, da visoko v 
hribih zgradiš povsem nov hlev, 
nad katerim je zidan skedenj z 
silosi, in veliko strojno lopo. Pa 
tudi nova nadomestna hiša je že 
pod streho.

Že dalj časa sem imel na muhi 
LEDINEKOVE iz Ojstrice, o kate
rih je slišati, da dobro gospodarijo. 
Srečal sem prijaznega gospodarja 
in kar brž mi je povedal, da je 
Hotuljčan in se je v ta kraj priženil 
pred devetnajstimi leti kot 
tovarniški delavec. Žena Albina si 
je izbrala trgovski poklic. Jože niti 
slutil ni, da so mu sojenice pre
rokovale, da bo zelo dober in 
uspešen kmetovalec, in niso se 
zmotile. Isto bi lahko rekel o pri
jazni gospodinji Albini. Oba sta 
gotovo imela drugačne načrte.

Ko sem Jožeta Matija (Matija je 
priimek) vprašal po gospodinji, je 
povedal, da streže bolnemu bra
trancu Jožetu, ki je zaradi 
bolehnosti prepustil grunt 
Jožetovi ženi, sam pa se je kot 
preužitkar umaknil v lično ure
jeno bajtico v bližini. Tu ima 
zagotovljeno dosmrtno oskrbo, 
tako so zapisali v prevzemni 
pogodbi leta 1978.

Kar precej zemlje sta dala z 
buldožerjem poravnati ali spiani- 
rati.

Zdaj že kmetujejo z družino v pol
nem zamahu, saj oddajajo največ 
mleka v Ojstriški fari. Lani so odd
ali 74.560 litrov mleka ali 
povprečno 208 1 na dan ter nekaj 
govejih pitancev. Kot je povedal 
gospodar Jože, je k večjemu 
staležu živine pripomoglo tudi 
dejstvo, da jima je pred osmimi 
leti ponudila ostarela kmetica 
Jamnica svojo srednjeveliko, a 
precej opustelo kmetijo, za do
smrtno oskrbo. Tudi na tej kmeti
ji, ki je bila precej zarasla z 
grmovjem in zanemarjena, so 
sedaj že vidni uspehi. Precej 
grmovja je že posekanega in 
zemlje so z buldožerjem porav
nane. Torej kar krepki in uspešni 
zalogaji. Posebej, če k temu 
prištejemo še nabavo strojev in 
druge nujne opreme za kmeto
vanje.

No, potem sta oba z ženo z vso 
vnemo poprijela, in po dobrih 
šestnajstih letih je kaj videti.

Človek kar ostrmi, posebej če mu 
je znano, koliko volje, truda in

Ob vsem tem moram povedati, 
da je mladega gospodarja Jožeta 
že večkrat hudo ovirala težka 
bolezen ter mu vzela precej 
dragocenega časa in energije. A jo 
Jože z veliko trdne volje in opti

mizma odriva ter se ji ne da. Zdaj bo Ledinekovo kmetijo nasledil 
je že bolje, saj jima otroci pridno Jožek, bodo za tri rodove nasle- 
pomagajo, kadar so šole prosti, dovala imena. Pomembno pa je 
Osemnajstlemi Jožek bo že kmalu da se dobro in skrbno gospodari,
prerasel očeta, Marko si nabira in Ledinekovi to znajo.□

Ledinekovi pozimi ■ osveiujole v tej poletni vročini

znanje v gimnaziji, Sabina in 
Janko pa sta še osnovnošolca. Če Ludvik Mori

WUà
{noovsK^ODjimk

SLOVINJ GRADIČ

TRGOVSKO PODJETJE ŽILA SLOVENJ GRADEC
Šolska ulica 2, Tel.: (0602) 41-127, fax: 43-756

Market v Mislinji v BLAGOVNIQ ŽILA zagotovo poz
nate, zato veste, da so njegove police vedno polne 

raznovrstnega blaga, ki ga potrebujete doma 
V tem času pa Vam nudijo po najugodnejših cenah 
kumarice za vlaganje, pokrove in kozarce za vlaganje, 

kakor tudi ostalo sadje in zelenjavo.

V gornji etaži BLAGOVNICE pa lahko kupite

Zvezki A5 
A4

vse za šolo.

60 listni stanejo le 65,00 SIT 
60 listni stanejo le 99,00 SIT

Možnost nakupa na tri čeke.

ŽILA DANES ZA VAS BOLJŠI JUTRI,
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5. OKARINA ETNO 
FESTIVAL TUDI NA 

KOROŠKEM

LA MUSGANA (ŠPANIJA) REALEJO (PORTUGALSKA)

Koroška bo v teh vročih poletnih 
dneh gostila v okviru 5. OKARI
NA ETNO FESTIVALA več tujih 
glasbenih skupin, ki se bodo 
predstavile s svojo tradicionalno 
glasbo. Koncerti bodo v Črni na 
Koroškem, Dravogradu in Slovenj 
Gradcu.

V Slovenj Gradcu je omogočila 
koncert mestna občina v organi
zaciji Zveze kulturnih organizacij 
Slovenj Gradec.

Koncert dveh skupin iz 
Potugalske in Španije bo v sredo, 
9- avgusta, ob 21. uri v atriju

gradu Rothenturn, v primeru 
slabega vremena pa na Srednji 
šoli.

Glasbena skupina REALEJO iz 
Portugalske igra natradicionalne 
instrumente: lajna, mandolim, 
koncertina, dude, flavta, brague- 
sa, ukelele, violina, violončelo, 
kitara.

Doma so iz Coimbre. Z največjim 
veseljem deklamirajo luzitansko 
poezijo, prepevajo besedila 
včerajšnjega časa, poustvarjajo 
skladbe tradicionalne glasbe in 
obdobje renesanse.

LA MUSGANA prihaja iz Španije. 
Zaigrali bodo na gaito sbarra y 
tamboril, oprekelj, Zamore dude, 
flavto, klarinet, harmoniko, bas 
cistro in lajno.

Igrajo ljudsko glasbo zahodnega 
dela Kastilije, največje pokrajine v 
notranji Španiji. V tej izolirani, hri
boviti krajini še vedno živi zelo 
preprosta oblika glaslx:, ki temelji 
na različnih lestvicah in ritmili, ki 
so skozi stoletja obdržali svoje 
ustno izročilo.

Najpomembnejši je njihov speci
fični zvok bobnarja, ki vodi

raznoliko mešanico glasbil, 
vključno z dudami, lajno, cisto.

Ker so mojstri tadicionalnega stila, 
pa jih premišljena raba jaz
zovskega gibčnega basa uvršča 
prav v sodobnost.

Ansambel La Musgana je prejel 
Špansko nagrado, posnel svoj 
album in je trenutno eden boljših 
ansamblov s tovrstno glasbo v 
Evropi.

Vabljeni na enkraten poletni glas
beni večer!

Andreja Gologranc Fišer

--------------------------------------------------------------- -—

TEKSTILNA INDUSTRIJA
Otiški vrh d.o.o.
Otiški vrh 53, 62373 Šentjanž pri Dravogradu 
Tel.: 0602/85-234, Fax: 0602/85-279

Tekstilna Industrija Otiški vrh

T®[jpfc® ®®<!89 I iM3TB[fj©§ft er]©©»© ii©? O

boste našli v izdelkih Tekstilne industrije Otiški Vrh, ki je za vas odprla novo

QKlE)[EI3^aQ£l3K® P[il®e>£U)£\[LKI®
na lokaciji tovarne v Otiškem Vrhu.

Vabimo vas, da jo obiščete vsak dan od 900 do 1600 in se prepiričate o zares pestri ponudbi ter zelo ugod
nih cenah izdelkov iz njihovega prodajnega programa.
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Družabna kronika

Srečanje državnikov pod Najevsko lipo je 
minilo brez pretresljivih spremljajočih 
dogodkov. Bilo je vroče, le pod krošnjo 
gostiteljice se je dalo dobro dihati. Noja, 
kar lepo je videti, da so tudi znani obrazi 
predvsem in sploh ljudje...

Slavnostni govornik je bil dr. Vladimir Topler, vsekakor pa mu je bilo lepše kot
za govorniškim pultom s štruco na mizi...

Zbor modrecev - vsaj želimo si, da bi to res bili

Šele. ko smo zvedeli, da mlatijo prazno slamo, se nam je posvetila prava 
prispodoba ztx dogajanja v naši politiki

Visoči rej je namenjen najprej štehvovcem, potem pa še vsem drugim, tudi 
"narodni ivahti". kot bi včasih rekli slovenskim državnikom
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Družabna kronika

IVARČKO OBRNJENO NA GLAVO

BungY
J u m

29. IN 30. JULU -
napoved vremena - v 
soboto padavine, v 
nedeljo izboljšanje. 
Razmišljanja organizator
ja - prirediti ali ne. 
Odločitev je padla: 
BUNGY JUMPING temo 
ponudili tudi Korošcem, 
da dokažejo svoj pogum.

ZGODO
VINA

Že nekdaj so moški iz 
afrkških plemen skakali 
s 30 metrov visokih 
bamusovih dreves in 
platform, privezani na 
noge na nič kaj prožne 
materiale. S skoki so 
dokazovali svojo pripad
nost plemenu in svojo 
moškost. Po stoletjih je 
Bungy jumping - skok z 
elastiko prišel tudi k 
nam.
In po enem letu skakanja 
na območju Slovenije se 
je podjetje EXLESIOR iz 
Kranja, ki je organizator 
skokov, odločilo, za

menda najlepšo lokacijo 
na Koroškem - Ivarčko 
jezero.

JE NEVAR
NO?

Mnogo ljudi vpraša 
enako. Odgovor je 
popolnoma enostaven, 
odločen in kratek. NE. 
Sistem in oprema sta 
med najboljšimi in 
najtelj varnimi na svetu, 
testirana pri najboljših 
svetovnih inštitutih, med 
drugim tudi v Sloveniji. 
Vsi, ki delajo v tej ekipi, 
imajo posebno izobrazte 
s tega področja in veliko 
delovnih izkušenj pri nas 
in v tujini.

Sobotni skoki so bili 
skoki tistih, ki so bili iz 
takšnih ali drugačnih 
razlogov trdno odločeni, 
da skočijo. Tudi dež in 
oblaki, ki so neprestano 
bdeli nad železno kon
strukcijo, ki se je vzpen
jala 53 metrov visoko, jih

niso preplašili.
Malo manj poguma, pa 
zato veliko dobre volje, 
so imeli tisti, ki so spreje
mali za naše razmere kar 
velike stave. Govorilo se 
je tudi o 10.000 šilingih 
za skok. Bi za tako vsoto 
nad jezero zajadrali tudi 
VP

SKOK
Stopiš na tehtnico. Pulz 
raste. Noge so pritrjene, 
sledi varnostni pas. Še 
eno tehtanje. Pogled v 
višino. Noge zatrepetajo. 
Stopiš v košaro in se 
dviguješ proti nebu. 
Pogled navzdol je pre
sunljiv. Na vrhu smo. Še 
trenutek, 3,.., 2...,
1...BUNNNNNGY.

V nedeljo dopoldan so se 
oblaki nekaj časa podili 
nad Ivarčkim, potem pa 
zapustili prizorišče - kot 
da bi vedeli, kakšno 
veselje bodo naredili 
gledalcem in junakom, ki 
jih bo ob soncu, vodi in 
visokih temperaturam 
ozračja veliko. In tako se 
je tudi zgodilo.

Skok za skokom, 
navdušenje za navdu
šenjem, močno ploskan

je in vzpodbujanje - vse 
to je bilo za večino 
dovolj. Nekaj pa se jih je, 
kljub bučnemu navijanju 
in žvižganju, premislilo. 
Košara je z “ne- 
skakalcem" prišla nazaj. 
Toda tisti, ki so okusili 
užitke ptičjega leta, so 
bili nagrajeni z močnim 
aplavzom, diplomo in 
pijačo.

OBČUTKI
Letim, letim kot ptica. 
Jezero se mi približuje. 
Joj, treščil bom. Toda 
nežna elastična vrv me je 
zaustavila in pognala 
nazaj v višine. Še dvakrat, 
trikrat zaniham in že sem 
na trdni zemlji, poln 
nepozabnih občutkov. 
Zmogel sem, zmagovalec 
sem, še bom poskusil. 
N(xxx)rcx)...

p i n g

Skratka, Ivarčko jezero je 
bilo to soboto ali, bolje 
nedeljo, za več kot 100 
letalcev res obrnjeno na 
glavo. Zaradi njih in nji- 
hovili spremljevalcev ter 
drugih radovednežev, pa 
je bil tudi promet proti 
Kotljam nekoliko bolj 
gost. Parkirna mesta so 
rasla kot gote* po dežju, 
tisti, ki so se na Ivarčko 
odpravili po 14. uri, pa 
so do prizorišča “koro
ških poletov” morali vzeti 
pot pod noge.

Organizator ocenjuje, da 
so bregovi jezera v teh 
dneh sprejeli več kot 
5.000 ljudi, bungy 
jumperji pa srt postregli s 
številko preko 100 
skokov.
Če ste videli nasmejane, 
in malo bolj glasne 
Korošce, ki so ponosno 
kazali nekakšne certi
fikate, potem so bili to 
KOROŠKI BUNGY 
JUMPERJI.

Bravo Koroška, še jo 
bomo obiskali, je ob 
koncu napornega dne 
zagotovil Marko Štirn, 
direktor podjetja EXLE
SIOR. Tadeja Konečnik
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in prepihane čveke
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Najbolj znan koroški aasambel Classic aidi na počitnicah ne miruje. Po že 
tako napornem letu so si fantje in dekle privoščili skupen delovni oddih na 
Malem Lošinju, v turističnem naselju Nerezine. Tam igrajo vsako noč in to 
že od 22. julija. Na oddihu bodo vse do 6. avgusta, ko jih že čaka novo delo. 
Kolikor so nam povedali, se imajo prekrasno in če koga slučajno zanese pot 
mimo, naj se oglasi.

IM ©©ŠIM p
postala, bi lahko na kratko zaključili predstavitev slovenjgraške upravne 
enote. Vodja enote Matjaž Zanoškar pa je med drugim povedal tudi, da so 
v Mislinji nekateri skušali narediti vse proti njegovemu imenovanju, pa se jim 
ni izšlo. Pohvalil se je laliko z zglednim sodelovanjem z novima občinama, s

skoraj pet tisoč že opravljenimi upravnimi postopki, skratka - če bi bilo še 
malo lepše, bi bilo že pretiravanje. Je pa res, da si je edini med novimi 
podaljški države vzel čas in tudi preko novinarjev (ponovno) skušal razložiti 
razliko med novimi občinami in državo.

f 'i
02§gQ5g(MI w

Predstavniki naj
večje in najstarejše 
izseljeniške orga
nizacije Sloveaska 
narodna podpor
na jednota (SNPJ) 
iz ZDA so pod 
vodstvom pred
sednika Josepha 
Evanisha ob obi
sku Slovenije prišli 
tudi v Slovenj 
Gradec. V gradu 
Rothenturen jim je 
župan Janez Kom

ljanec skupaj z oktetom Lesna priredil prisrčen sprejem. Z obiskom so pri
jatelji iz ZDA še dodatno okrepili vezi z oktetovci, ki so leta 1992 prav v orga
nizaciji SNPJ gostovali po ZDA.

V.__________________________________________________________________ /

VROČICA 
POLETNE NOČI

POSLEDICE
Sezona piknikov je na višku. Tako je tudi Koroški 
radio organiziral piknik, na katerega so povabili 
celjske kolege. Na in ob pikniku se je marsikaj vesele
ga dogajalo. Med drugim poznamo naslednje

posledice:
direktor Koroškega radia g. Danilo Vute je v bolniški, 
vodja telmike celjskega radia je ostal brez vozniškega 
dovoljenja, za Miro in Aleša pa še ne vemo...
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PESMI ZA NIKOGAR 
SO NAM OSTALE 
KOT DEDIŠČINA

Mežiška dolina se je za<eia ohlajati od vročega soparne
ga dne in večer je lezel med koroške bregace. Marijan 
Mauko - pesnik v Mežici je oblekel belo srajco ter želel 
dati najmlajšemu mestu v Sloveniji prazničen navdih v 
spomin na mežiškega pesnika HERMANA VOGLA.

ZANIMIVA KNJIGA 
IZ PODJUNE

Julija so v Vogrcah predstavili zanimivo knjigo Osem 
stoletij Vogrc, najstarejša pisna omemba te vasi je iz 
leta 1193. Gre za etnološko ali narodnopisno mono
grafijo o vaščanih in o vasi sami.

V novi preobleki so Občina 
Mežica in Koroški literati priredili 
v dvorani hotela Peca v Mežici, v 
petek, 21. malega srpana LITE
RARNI VEČER OB TRESKI z bran
jem Voglovih pesmi ob spremljavi 
citer. Njegove pesmi so razsipali v 
naša srca: Pavlina Krof, Vrtačnik 
Jerneja, Mojca Oderlap, Milena 
Cigler, Sašo Mlinšek in Ajda Vasle. 
Literarni večer je vodil Marijan 
Mauko. po predstavitvi smo si 
ogledali razstavo skulptur in 
rezbarij Jožeta Golnarja, nazadnje 
pa še pomamvali ob dobrotah iz 
bere.
Že nekaj časa dolina živi v 
nekakšnem mrtvilu in kultura pri
haja pri nas pri komaj malo 
odškrnjenih vratih, zato se ti da 
vsesti na avtobus in oditi v Mežico 
brez predsodkov. Kako prijetno 
so se Voglove Osoje prerinile med 
nas poslušalce, se zavrtale v našo 
zavest, dolina je vpijala in spomin 
je bil živ. Razdalje so se manjšale, 
romantika je vstala iz groba in nje
gove Osoje, lom v senci Lipe, kjer 
je on postal Bog, so nas 
blagoslovile.
Rodil se je 17.7.1941 na Lomu, 
nad cvetočo, zeleno in pesniško 
Mežico, od koder je odšel na pot v 
svet učenosti. Diplomiral je na 
oddelku za slovanske jezike in 
književnost v ljubljani. V svojem 
življenju je bil prevajalec, novinar, 
urednik Tribune, Naših razgledov, 
Tedenske tribune in urednik 
Založbe Obzorja v Mariboru, kjer 
ni bil daleč od doline, nad katero 
visi gora Kralja Matjaža, ji pasvečal 
pesmi in jo ljubil.
Ko se je leta 1989 za vedno vrnil v 
Mežico k večnemu počitku, je 
Mežiška dolina (rekla bi, da tudi 
Slovenija) izgubila svoj biser, ki bi 
nam lahko dal še več, čeprav nam 
je ostalo veliko. Ostalo nam je pet 
samostojnih zbirk: Razdalje raste
jo, Ko lx)m Bog postal, Romantika 
je iz groba vstala, Osoje in 
Pajčevina in sveder. U sjeni Lipe - 
(J.Ostijev izbor in prevod,

Sarajevo) z esejem Tarasa 
Kermaunerja in prvo, v kateri je 
štirinajst avtorjev izdalo svoj izbor, 
je šesta, s katero je šel na pot v 
naša srca, ko se je razcvetela nje
gova popkovina, kjer v grapah 
leže sence in megle, in on jih je 
spremenil v zlate verze ter se je 
tak, kakršen je bil, vračal k svojim 
smrekam, kjer je bil njegov rudnik 
in mehak mah. Ni pozabil ničesar, 
ves čas se mu je oglašala ilovnata 
gruda kot stara mati, ki se je 
razcvetela sredi kristala, naredil se 
je čudež in našel je svojo mater 
zemljo v senci medene lipe z 
devicami lipe, z devicami otroških 
bajk in pojočim dežnikom, z 
vprašanji in gorečo svečo.
Za začetek je svoje pesmi objavljal 
v vseh slovenskih revijah in nekoč 
je pred izidom ene izmed svojih 
zbirk dejal, “da je pesniška zbirka 
bolj pomembna za literarnega 
zgodovinarja, kakor za pesnikovo 
ustvarjalnost samo. In vsaka izdaja 
pesniške zbirke je račun za 
določeno obdobje. “Takrat je še 
pristavil, da ne more pisati kot 
Tomaž Akvinski ali kot bi pisal 
zemljan XXII. stoletja, pa vendar 
bi pisal kot Erazem Roterdanski 
ali Cervantes, če bi seveda mogel. 
“Vedno pišem na podlagi sebe, 
svoje vednosti in zmogljivosti. To 
je vse.” Dodal je še, da mu je 
poezija akcija in odziv na svet, “ 
sicer je za mene ustvarjanje način 
bivanja, tudi svobodnejše, 
izvirnejše, bolj igrivo in tudi bolj 
egoistično.”
V zadnjem verzu knjige RAZDA
LJE RASTEJO je zapisal: “ V zenici 
noči pozdravljam svoj razpad.” 
Vedno je trdil, da piše poezijo 
zase, si v njej ničesar ne opisuje, 
ničesar ne sporoča, marveč se v 
njej ugotavlja; to se pravi, da 
določa in odkriva relacije (razdal
je) od sebe do sveta, časa in pros
tora. Zelo spoštuje vse pisatelje in 
pesnike sveta, vendar ne bi hotel 
biti niti eden od njih in tudi pisati 
ne bi hotel kot kdorkoli med

Ker knjiga govori o starem naselju 
v Podjuni, na oni strani meje, 
pomeni veliko več. Slovenski 
vaščani so postavili trajni 
spomenik sebi in svojim pred
nikom. Knjiga priča in bo še sto
letja pričala, da so tam Slovenci 
živeli veliko več kot 800 let in še 
živijo.
Nastala je na poseben, rekli bi na 
“podjunski” ali “koroški” način. V 
Vogrčah so ob osemstoletnici 
svoje vasi zbrali stare predmete s 
svojih domačij, pripravili uspelo 
razstavo in poklicali neumorno 
dr. Marijo Makarovič.
Po ogledu ob mizi so prišli na 
misel, da je treba napisati knjigo o 
teh starih stvareh. Razdelili so si 
zadolžitve in dr. Makarovičeva je 
postala urednica. Zbrala je 
strokovnjake iz Slovenije in 
onstran meje in knjiga je tu. Ne 
samo, da je nastala knjiga, ki ni 
pomembna samo za Vogarjane, 
ampak tudi za ves slovenski pros
tor, kajti ne dogaja se pogosto, da 
bi si kar tako kakšna vas 
privoščila svojo knjigo. Medtem 
ko je knjiga nastajala, je 
Vogarjane to tako vznemirjalo, da 
so ustanovili kulturno društvo, 
seveda slovensko, nastalo je več 
pevskih zborov: dekliški, ženski, 
fantovski, moški, pa morebiti še 
kateri. Vadili so nekaj mesecev in 
se ob izidu knjige predstavili 
domačinom in gostom. Peli so 
stare domače, modeme, če jim je

njimi, pa če bi pisal tisočkrat 
slabše kot oni.
Dejal je, da je ustvarjanje le način 
bivanja in jezik njegova ustvarjal
na ljubezen. Vedel je, da brez 
besed ne bi mogel eksistirati. 
Kakor je bilo trdo življenje v oso
jah, takšne so tudi njegove pesmi, 
ki prihajajo od tam. Tudi svoji 
materi je ovekovečil trde besede v 
svojem grabnu, s sinjimi jutri, kjer 
je spregovorila modrost. Vedel je, 
da je mati pred njim skrivala 
zgarani dlani, ki jih je otrpnil 
žetveni srp, vendar jih je

kaj manjkalo, so pesem kar 
“naradli”, kakor besedilo tako 
tudi melodijo, in so jo uvrstili v 
program. Ko sem poslušal, s 
kakim zanosom so zapeli, sem 
občutil, da pri njih zborovsko 
petje ni folklora, ampak živa 
potreba. Knjiga je namreč vzbudi
la v vasi živahno kulturno 
dejavnost.
O knjigi pa tole: izdali sta jo 
Krščanska kulturna zveza iz 
Celovca in Narodopisno društvo 
Urban Jarnik. Ni sicer prava 
zgodovina, kakor je že bilo 
rečeno, ampak zaokrožena naro
dopisna podoba iz 19. stoletja 
vasi in okolice. Najbolj zanimiva 
poglavja so “Vogrške freske” v 
farni cerkvi (Breda Vilhar), 
“Inventarji in urbar vogrških 
podložnikov iz 17. in 18. stoletja” 
(Breda Vilhar), “Vogrška gmotna 
kulturna dediščina” (trije domači 
avtorji Rudolf Kontschitsch, Štefan 
Enzi in Pepej Polesnik), 
“Naselbinska in stavbna dediščina 
vasi Vogrče (Vito in Milena 
Hazler), “Društveno življenje in 
povezovanje na vasi (Maja Logar) 
in življenjepis znamenitega župni
ka Vinka Zaletela (Maja Logar).
Po zunanjosti je knjiga privlačna 
in brigato ilustrirana, namenjena 
pa je nam vsem. Veseli je bodo 
predvsem tisti, ki jih zanimajo 
naši kraji, in še posebej tisti, ki jim 
je zamejska Koroška pri srcu.Q

neskončno ljubil. Ko je odhajal, je 
gledala s strahom za njim v redko 
slovo, dokler ni vse prekinila smrt. 
amen.Q Slavka Dragolič

Po predstavi se zazrem v fotografi
je vseh Voglovih, ki so se razlezli 
po celem svetu, smehljajoči obrazi 
in eden je Hermanov, še ves mlad 
in ni vedel, da bodo ležala pred 
njim vsa bogastva sveta, ki nam jih 
ni dal, ampak smo jih podedovali. 
Sedaj uživamo ob njih, ker so tako 
lepa. Bogastva sveta prihajajo 
tisoče milj za njim na Koroško, kjer 
počiva in bo tu za vedno.Q

Alojz Krivograd
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Razgledi

Piše: Avguštin Rošcon, 
župnik ii Kotelj

Bog je predvsem dogajanje in 
delovanje, on se približa človeku. 
Ne ždi skromno sam v sebi, 
ljubezen ga žene iz sebe. Stalno je 
v akciji: ustvari svet, izbere si 
človeka za partnerja in vse živ
ljenje dela brez prestanka - 
“nemimi duh”.
Jezus s prispodobami o soli zem
lje, luči sveta in mestu na gori 
prgišču nepomembnih ljudi 
okrog sebe, v odmaknjenem 
pogorju Galileje, oznanja začetek 
gibanja svetovnih razsežnosti, ki 
je poklicano, da bo spremenilo 
svet. Tu se zgodi, kar je Jezus v 
navalu silovitega razodetja rekel o 
sebi: “Prišel sem, da ogenj 
vržem na zemljo!”.
Učenci ne pripravljajo soli, ne 
delajo luči, tudi ne gradijo mesta 
na gori, ampak s sprejemanjem 
Jezusovega oznanila solijo zemljo, 
jo razsvetljujejo in jih je kot 
visokoležeče mesto moč prepoz
nati od daleč. Poslani so kot nosil
ci božjega razodetja. Resnica tega 
razodetja ni odvisna od kvalitete 
prinašalcev, pač pa od verodosto
jnosti samega vira. Kadar je 
sporočilo poslancev skladno z nji
hovim življenjem, potem se resni
ca “utelesi” in zbudi “pozornost”. 
Sol obvaruje jed pred gnilobo in 
pokvarjenjem ter ji da njej lasten 
okus. Kristjani kot sol zemlje torej 

' morajo svet kot takšen obdržati 
pri življenju in ljudem v svetu 
pomagati do njihovega lastnega 
okusa, vsakemu do svojega, vsem 
skupaj pa do tega, kar od vsega 
začetka tudi so: ljudje, zemlja, 
svet - dobro božje stvarstvo. V 
nobenem primeru ni dovoljena 
presolitev sveta!
So kristjani zares tako potrebni 
Zemlji kot sol jedem? Ali ne bi 
potemtakem morala biti zemlja 
drugačna? Ali bi bila videti 
drugačna, ko bi bilo na njej manj

SOL ZEMLJE - LUC SVETA - 
MESTO N A GO RI

kristjanov? Jezus sam opozarja na 
sprijeno sol, ki naj jo proč vržejo 
in pohodijo. Krščanstvo, ki je 
postala plehko in v sebi nima več 
začimb ter le veliko govori o svo
jem svetovnem poslanstvu, se 
smeši in zasluži, da ga vržejo na 
smetišče zgodovine, kjer so 
pristali že prenekateri svetovni 
nazori, ideologije in teorije.
“Luč sveta’ pomeni razsvetlitev 
sveta z vero v Boga. Krščanstvo 
ne vidi nekega novega sveta, pač 
pa ta svet vidi drugače in na 
novo, z očmi vere. Lahko rečemo, 
da gledamo Boga posvetno in 
svet božje - z drugimi besedami: 
zunaj sveta ni zveličanja. Takšno 
presvetljevanje sveta se ne zgodi 
po poti spoznanja zgolj z 
razmišljanjem in idejami, na skri
vaj negovano v pobožnem 
kotičku ali ezoteričnem krožku, 
temveč z ljubeznijo in “dobrimi 
deli”, torej javno, kot ‘mesto na 
gori ". V vernikih gori od Boga 
prižgani ogenj, ki mora svetiti tudi 
drugim v hiši, se uresičevati v vid
nih delih.
“Sol zemlje”, “luč sveta”, “mesto 
na gori" - te prispodobe ne 
pomenijo krščanstva kot 
poenotene, enoumne in edine 
dovoljene podobe našega sveta, 
temveč govorijo predvsem o 
eksistenci Cerkve v diaspori, 
manjšini. Cerkev ima prihodnost 
le kot ustvarjalna manjšina. Njena 
priložnost se kaže v drži, ki se 
odpoveduje volji po oblasti in 
kultu uspeha. Kristjani naj zako
račijo v svet in se vanj poglobijo 
kot “otroci luči” z roko v roki z 
“otroki teme” - kot sol zemlje, ne 
kot sladkorno čokoladni preliv; 
kot luč na poti, ne kot žaromet na 
nebu.
Kot ustvarjalna manjšina se 
krščanstvo lahko izkaže na 
naslednjih točkah: naj spominja 
na temelje, na katerih človek stoji 
in si jih vedno znova nevarno 
spodpokava; naj odpira 
vprašanja, ki niso le delna, trenut
no aktualna, ampak vključujejo 
celotnost bivanja in odnosov; naj 
radikalno postavlja vprašanja o 
smislu, ne da bi pri tem zatajilo 
katerokoli krivdo, bolečino, 
propad in smrt; naj opozarja 
znanstvenotehnično usmerjenega 
človeka na priznavanje meja, ki

jih brez usodnih posledic ne sme le v mLslih in besedah, temveč v 
preseči in na mnoge pozabljene besedah in dejanjih - tako božje 
človeške probleme. mesto zemljanom ne bo ostalo
In vse to in še mnogo drugega ne skrito. □

PRODAJNI PROGRAM NOTRANJIH VRAT:
GLADKA VRATA
- hrast, mahagoni,
- belo pleskana
VRATA "STIL" in "KLASIK"
- hrast
PODBOJI
- z nadsvetlobo ali brez
- gladki ali stilni
- globine podbojev: 
10,12,15, 22 in 28 cm
-za suho montažo 
vam ponujamo tudi 
slepe podboje

-vratna krila so 
standardnih širin, 

polna ali z izrezom 
za steklo

-vsa notranja vratna 
krila lahko dobite 

tudi v drsni izvedbi
- furnirana vratna krila 

in podboji so lahko 
v lakirani 

ali lužen) izvedbi

za vse izdelke ponujamo 
UGODNE CENE, OBROČNO ODPLAČEVANJE, 

PREVOZ, SUHO MONTAŽO, GARANCIJO in SERVIS

JELOVICA
lesna industrija, Kidričeva 58, 64220 ŠKOFJA LOKA 

tel.:(064)61-30, faks:634-261

Ravne na Koroškem, Čečovje 5 
s* 0602 20175
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GORAN SENTIČ
Svojo nogometno pot je Goran pričel kot devetletni deček pri NK 
Fužinar na Ravnah. V obdobju krize nogometa na Ravnah, ko so bile 
za eno leto ukinjene nižje selekcije, je odšel med igralce pionirske 
vrste NK Korotan na Prevalje. Ljubezen do te športne panoge ga je 
zelo hitro pripravila do resnega in zavzetega dela. Tako je v zadnjih 
treh letih v dresu prevaljskega kluba napredoval od pionirjev do

kadetov in prišel v mladin
sko vrsto. Kot prizadevne
mu in perspektivnemu 
igralcu mu je bila februarja 
letos, ob pomoči sekretarja 
kluba Franja Klariča, dana 
možnost, da se je v 
Ankaranu udeležil priprav 
kadetske reprezentance 
Slovenije. Z njegovim 
nogometnim znanjem in 
pristopom do dela sta bila 
zadovoljna tudi selektor 
reprezentance Mahmud 
Kapidžič in trener Elzner. V 
mesecu aprilu je Goran 
prvič nastopil v slovenski 
reprezentanci U - 15 z 
ustrezno selekcijo Mad

žarske. Tekmi sta bili v Lendavi in na Madžarskem, obakrat pa je 
Goran odigral po en polčas. Kasneje, v juniju je bil kot rezervni 
igralec poklican tudi na mednarodni turnir v sosednjo Avstrijo, kjer je 
Slovenija med štirimi ekipami iz Avstrije, Italije in Slovenije osvojila 2.

%

mesto. Sam pravi, da je tudi na tem turnirju igral dobro in si želi, da 
bi bil v reprezentanco še poklican.
Zaradi izpopolnjevanja nogometnega znanja se je Goran Sentič v 
letošnjem prestopnem roku, v dogovoru z upravo prevaljskega 
kluba, odločil prestopiti za določen čas med igralce kadetske ekipe 
Rudarja iz Velenja. Nastop v višji in seveda kakovostnejši ligi sta mu 
priporočala tudi trener kadetske reprezentance Slovenije Elzner in 
selektor Kapidžič. Te dni Goran že pridno trenira na štadionu ob 
Velenjskem jezeru, na treninge pa ga vozi z avtomobilom, kdo drug 
kot oče Rado, ki je sam velik nogometni navdušenec in eden najbolj 
prizadevnih članov upravnega odbora prevaljskega prvoligaša Nove 
Opreme.
Goranova velika želja je, da bi si z dobrimi igrami zagotovil stalno 
mesto v reprezentanci in z njo napredoval v višjih starostnih kategori
jah. Ko bo dovolj star, pa si želi nastopati v članskem moštvu edinega 
koroškega prvoligaša Nove Opreme. Ob vseh napornih treningih 
seveda ne pozablja na šolo. Letos je končal prvi letnik gimnazije na 
Ravnah, kasneje pa bi rad nadaljeval študij na Visoki šoli za telesno 
kulturo v Ljubljani.
Goran Sentič se je rodil 10.11.1979, stanuje na Ravnah, Javornik 6l.

Ivo Mlakar

J
Ravn<an Leftiik ie sodil svtovno odbojkarsko ligo

FINALE V RIU PRED 
20 TISOČ GLEDALCI

Jože Lečnik

Jož« laùiik, 48-Utni 
Ravaitcan, j* nadvomno 
tacaš najboljši odbojkarski 
sodnik v Slovoniji. V zad
njih lotih so jo, potoni ko jo 
sodil žtovilno moddržavno 
tokmo, povzpol colo v 
uglodnoga sodnika med
narodnega ranga, onega 
najboljših v Evropi. Številna 
priznanja so na njegov 
naslov kar vrstijo, največje

pa jo to, da jo Lečnik lotos v 
začetku julija že drugič 
zapored sodil finalne 
tekme svetovne moške 
odbojkarske lige.
Potem ko je že lani sodil finalne 
tekme svetovne lige v Italiji, je 
moral tokrat odpotovati celo čez 
“veliko lužo” v Južno Ameriko. 
Predtekmovanje je potekalo v 
Braziliji, v mestu Belo Horizonte, 
sodelovale pa so moške 
reprezentance Italije, Brazilije, 
Bolgarije, Kube, Južne Koreje in 
Rusije. Poleg Jožeta Lečnika, ki je 
bil edini sodnik iz Slovenije, so 
tekme sodili še sodniki iz sedmih 
držav sveta, ki so bili v pretekli 
tekmovalni sezoni najbolje ocen

jeni, to pa so bili: Begu iz 
Francije, Ira iz Turčije, Paredes iz 
Argentine, Shimoyama iz 
Japonske, Salonen iz Finske in 
Hobor iz Madžarske. Lečnik je 
imel priložnost soditi štiri tekme. 
V lepem spominu mu je ostalo 
zlasti srečanje med Kubo in 
Korejo, ki so ga dobili Kubanci s 
3:1, tekma pa je bila odigrana 
“reci in piši” kar pred 27 tisoč 
gledalci v dvorani Mineirinho v 
Belo Horizonteju.
Finalno tekmo, ki jo je tudi sodil 
Ravenčan Lečnik in je odločala o 
prvaku svetovne lige, si je v dvo
rani Maracanazinho v Rio de 
Janeiro v Braziliji ogledalo nekaj 
manj gledalcev - 20-tisoč, kar pa 
je za naše razmere še vedno fan

tastična številka. Reprezentanca 
Italije je v finalu ugnala 
domačine Brazilce s 3:1 in drugič 
zapored osvojila naslov prvaka 
svetovne lige. Na tretje mesto so 
se uvrstili Kubanci.

Jože Lečnik je izjemno ponosen, 
da je lahko delil pravdo odbo
jkarjem svetovnega slovesa. Za 
njega je to veliko priznanje, priz
nanje pa je to tudi za slovensko 
odbojko v celoti, posebej pa za 
sodniško organizacijo. Lečnik 
ima pravico soditi mednarodne 
tekme še dobrih sedem let, veli
ka želja pa mu je, da bi prihodnje 
leto odpotoval tudi na 
Olimpijske igre v Atlanto v ZDA.

-im
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Do polne 
vrednosti 
zdravstvenih 
storitev

S
ZA VOD ZA ZDRA VSTVENO ZA VAROVANJE SLOVENIJE 

OBMOČNA ENOTE RAVNE NA KOROŠKEM

Velikokrat izrečemo staro ljudsko modrost, da nesreča nikoli ne počiva. Z 
njo pa si ljudje predstavljamo vsakovrstne tegobe in nesreče, ki nas lahko 
doletijo v vsakodnevnem drvenju in želji po lepšem, bogatejšem in bolj 
brezskrbnem življenju. Vsakega izmed nas to lahko doleti že jutri.

Že doslej je blizu milijon dvestotisoč zavarovancev zaupalo Zavodu in 
zavarovalo doplačila do polne vrednosti zdravstvenih storitev. 
Zavarovanja so namenjena zdravljenju bolezni in poškodb, ki niso nastale 
na delovnem mestu. Popolno zavarovanje doplačil nam omogoča 
POPOLNO ZDRAVSTVENO ZAVAROVANJE, delna zavarovanja 
doplačil pa nam omogočajo zavarovanja POŠKODBA, ZOBOZ
DRAVSTVO IN ZDRAVJA.

POPOLNO ZDRAVSTVENO ZAVAROVANJE

POPOLNO ZDRAVSTVENO ZAVAROVANJE
(v njem so že zajeta tudi vsa delna zavarovanja doplačil, ki jih bomo
opisali v nadaljevanju) obsega:
• vse zdravstvene storitve na področju vseh zdravstvenih 

dejavnosti, vštevši storitve nastanitve in prehrane v 
bolnišnicah in zdraviliščih,

• vsa zdravila s pozitivne in vmesne liste, predpisana z receptom,
• reševalne prevoze, ki niso nujni,
• vse ortopedske, ortotične, slušne, očesne, ortodontske in druge 

tehnične pripomočke ter zobnoprotetične nadomestke.

Zavarovanje POŠKODBA
Zavarovanje POŠKODBA zajema:
• vse osnovne zdravstvene storitve, vključno s storitvami 

zobozdravstva in specialističnih ambulant ter bolnišnične in 
terciarne zdravstvene dejavnosti, nemedicinski del oskrbe v 
bolnišnici

• storitve in nemedicinski del oskrbe, če nadaljujemo bolnišnično 
zdravljenje v zdravilišču,

• storitve in nemedicinski del oskrbe v zdravilišču, kadar nismo 
na nadaljevanju bolnišničnega zdravljenja,

• reševalne prevoze, ki niso nujni,
• vsa zdravila s pozitivne in vmesne liste, predpisana z receptom
• vse ortopedske, ortotične, slišne,očesne, ortodontske in druge 

tehnične pripomočke ter zobnoprotetične nadomestke.

Zavarovanje ZOBOZDRAVSTVO
Zavarovanje ZOBOZDRAVSTVO (izključuje zdravljenje posledic 
poškodb, nastalih izven dela) pa obsega vse storitve v zvezi z odkrivan
jem, preprečevanjem in zdravljenjem bolezni zob in ustne votline ter 
izdelavo zobnoprotetičnih nadomestkov in ortodontskih pripomočkov.

Zavarovanje ZDRAVILA
Zavarovanje ZDRAVILA obsega vsa zdravila s pozitivne in vmesne liste, 
predpisana z receptom.
Zavarovanje lahko sklenete s podpisom police za dobo najmanj enega 
leta ali za nedoločen čas. Letno premijo je treba ob podpisu plačati v 
celoti ali vsaj njen prvi obrok, saj jo lahko odplačujete z mesečnim ali 
četl-tletnim odplačevanjem v gotovini pri blagajnah Zavoda, s položnica
mi ali s trajnim nalogom preko tekočega računa. Ob sklenitvi zavarovanja 
dobite izkaznico. Njenim lastnikom ne bo treba plačevati razlik v vred
nosti storitev, saj jih bo zanje poravnal Zavod. S tem zavarovanjem si 
boste zagotovili mirnejši spanec in optimalno zdravstveno varnost.

Za vse podrobne informacije se obrnite na najbližjo enoto Zavoda ali 
na pooblaščenega zastopnika.
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Iz marmorja in granita izdelujemo: 
nagrobnike, okenske police^ stopnišča, kuhinjske 
in kopalniške pulte, vodomete, mize in stebre.

Trgovina: granitne in marmorne ploščice, granitogres, 
lomljen tlak, nagrobni dodatki

Uradne ure od 8. do 16. ure 
naročila nagrobnikov vsako sredo 
od 8. do 19. ure.

Tel.: 063 857 558

BERITE
PREPIH!

_ \V7

MOTOTEMPO
Prevalje

PKIDRUbtE SE VELIKI DRUŽINI VOZNIKOV 

v mito šoli MOTOTEMPO Prevalje:

© ker je Vaš denar pri nas Več Vreden 

© ker organiziramo CPP V Vašem kraju 

© ker se boste naučili Voziti Varno, Varčno in okolju 
prijazno

© ker smo šola prijaznih ljudi

© rezervirajte si prosto 
mesto in ceno

tei: 22-879, 21-028

VLJUDNO VABLJENI !

GRADIMO IN PRODAJAMO PROSTORE V
POSLOVNO ŠPORTNEM KOMPLEKSU TRABERK DRAVOGRAD

ZE GRADIMO
Kot morebitnega kupca poslovnih prostorov v tem objektu vas vabimo na 
ogled celotne projektne dokumentacije. Obenem bi vas v pogovoru seznanili 
o poteku dosedanjih aktivnosti pri pripravi realizacije projekta, predstavili 
zasnovo terminskega plana za nadaljnje delo, seznanili s prodajnimi pogoji 
in možnostmi in se dogovorili o morebitnem sodelovanju.

atraktivna lokacija
ob mestnem jedru pri magistralni cesti 
Dravograd - mednarodni mejni prehod 
Vič pri Dravogradu (oddaljenost od 
avstrijske meje 1,5 km)
O

poslovni prostori za turistično-gostinske 
in obrtno-storitvene dejavnosti (frizer, 
zlatar, urar...), trgovske lokale (avtosalon, 
prodaja sadja, tekstila, trafika...), banka, 
zavarovalništvo, predstavništva itd. ter 
tudi stanovanjski prostori.

INFORMACIJE:
MERK Turistično gostinsko 
podjetje 
KDSEtyjAK
DRAVOGRAD, Meža 3 
Tel: 0602/83-073, 83446, 
faks: 0602/80-033
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K®SŠ®ŠKO

Piše: Ivo Mlakar

ČU]EŠ ZNOVfi 
MED SMCIČfiR]!
Matej Čuješ s Prevalj, sicer 
uspešen samostojni podjetnik, je 
bil zadnjih nekaj let nogometaš 
pri prevaljskem klubu, pred tem 
pa dolgo vrsto let odličen alpski 
Smučar. Bil je kar Šest let v 
reprezentanci tedanje Jugoslavije, 
posebej uspešen v slalomu in 
veleslalomu. Ko je že vse kazalo, 
do bo Športna kariera 28-letnega 
Mateja zaključena, je prišla 
ponudba Smučarske zveze 
Slovenije. Matej čuješ se je odločil 
prevzeti mesto pomočnika tre
nerja Dejana Polanška jtri delu s 
perspektivnimi mladinci v C 
reprezentanci Slovenije. Odgovo
ren bo predvsem za telesno 
pripravljenost mladih alpincev.

NfiŠI TEKAČI V 
AVSTRIJI
Skupina naših tekačev se je 
udeležila prvega mednarodnega 
teka v avstrijskem St.Paulu. Na 
progah dolžine od 330 pa vse do 
H200 m se je pomerilo skupno 
220 udeležencev vseh starosti iz 
Nemčije, Avstrije in Slovenije. 
Absolutna zmaga je pripadla 
Mariborčanu Igorju Šalamunu, na 
peto mesto pa se je uvrstil 
Tomaž Robač s Prevalj. Pogle
jmo uvrstitve naših tekačev in 
tekačic po kategorijah: med 
najmlajšimi, tekači do 11. let je bil 
9. Janže Blatnik iz Mežice. V 
trim teku na progi dolžine 4100 
m je med ženskami zmagala 
Dravograjčanka Zdenka Pavlič, 
medtem ko sta bila Niko 
Poberžnik tretji in Dušan 
Pavlič 22.

V teku na 8200 m je v kategoriji 
do 19 let zmagal Ivica Volič iz 
Dravograda, med tekači od 30 do 
40 let je bil Tomaž Robač dmgi, 
od 30 do 60 let ViH Blatnik iz 
Mežice drugi in Jože Lesjak iz 
Radelj peti. In še kategorija nad 
60 let: 1. mesto je osvojil Štefan

Robač z Raven. Med ženskami je 
v kategoriji od 40 do 50 let zma
gala mežičanka Hedvika 
Blatnik.

Za koroške tekače je bil uspešen 
tudi tek v Mosburgu v Avstriji, 
kjer je nastopilo okoli 100 
udeležencev iz. Stirili držav. Med 
dečki je bil peti Janže Blatnik iz 
Mežice. Med člani od 50 do 60 let 
3. Vili Blatnik iz Mežice in nad 60 
let 1. Alojz Gologranc iz Raven. 
Med deklicami do 17 let starosti 
je zmagala Maja Navodnik iz 
Mežice, med članicami od 40 do 
50 let pa je 1. mesto osvojila 
Hedvika Blatnik, 2. pa Nada 
Konečnik iz Dravograda.

SLOVENJ 
GRffDČfim V II. 
SLOVENSKI 
MLADINSKI LIGI
V 11. slovenski mladinski 
nogometni ligi - vzhod bosta v 
prihodnji sezoni nastopala dva 
koroška kluba. Poleg ekipe 
Kozjaka Radlje, ki je v tej ligi 
igrala že v preteklem prvenstvu, 
so si mesto v ligi zagotovili po 
odigranih kvalifikacijah tudi 
mladinci Slovenj gradca. 
Varovanci trenerja Blaža 
Denkova so po končanem 
nastopu v koroški ligi. kjer so 
premočno zmagali, odigrali kar 
šest kvalifikacijskih tekem in se 
uvrstili vil. ligo. To je vsekakor 
lep uspeh mladih nogometašev 
Slovenj Gradca, ki so tako rešili 
čast svojih starejših kolegov, ki so 
se morali ob koncu letošnje tek
movalne sezone, žal, posloviti od 
tretje slovenske lige - vzhod.

ATLETI KAK 
RAVNE MED 
VODILNIMI 
SREDNJEPRO’ 
GASI
Mednarodni mitingi in mladinska 
ter članska državna prvenstva v 
atletiki so pokazala, da atleti in 
atletinje ravenskega kluba sodijo 
v tekih na srednje proge med 
najltoljše v državi. Tako je Pavel 
Pori osvojil naslov državnega 
prvaka v teku na 3000 m na 
prvenstvu Slovenije v Kranju, v 
teku na 2000 m pa je bil drugi. 
Na mednarodnem atletskem 
mitingu v Postojni je bil tek

članov na 800 m domena 
koroških atletov. Luka Leitinger 
je bil drugi, Uroš Verhovnik tretji, 
Marko Kobovc peti in andrej 
Repanšek šesti. Med dekleti je 
Mojca Leitinger osvojila 3. mesto 
v teku na 800 m.

izjemno dobre so bile uvrstitve 
tudi na mednarodnem mitingu v 
Italijanski Gorici, kjer so nastopili 
atleti iz kar devetih držav. Izkazal 
se je predvsem Janez Štern z 
osvojitvijo 1. mesta na 1500 m, 
Luka Leitinger je bil drugi na 400 
m. njegova sestra Mojca pa tretja 
na 800 m.

Vrhunec tekmovanj v juliju je 
bilo vsekakor državno prvenstvo 
za člane in članice v Celju, 15- in 
16. julija. Odličnega Janeza 
Šterna je v teku na 800 m uspel 
premagati le njegov večni tek
mec in reprezentant Zdravko 
Marinič iz Nove gorice, na 3. 
mesto pa se je uvrstil še Leitinger. 
Med dekleti si je medaljo pritekla 
tudi Veronika Zupanc, ki je bila 
tretja na progi dolžine 5000 m, 
uvrstila pa se je še na peto mesto 
na 3000 m. Omembe vredni sta 
tudi uvrstitvi obeh štafet KAK 
Ravne v disciplini 4 x 400 m.

Fantje so v postavi Kobovc, 
Štern, Verhovnik in Leitinger 
osvojili drugo mesto, dekleta v 
postavi Segel, Videtič. Vavče in 
Leitinger pa so si pritekle bronas
to odličje.

ČEPELNIK V 
ANGLIJI
Na letošnjih olimpijskih dnevih 
mladih športnikov v angleškem 
mestu Bathu je v slovenski 
izbrani vrsti nastopil tudi plavalec 
Fužinarja, Ravenčan Matjaž 
Čepelnik. Naši športniki do 15 let 
starosti so se na tekmovališčih 
soočili z več koi dva tisoč vrstniki 
iz 45 evropskih držav, osvojili pa 
so tri srebrne in eno bronasto 
odličje.

Svoj delež k uspehu slovenskih 
športnikov je prispeval tudi 
Fužinarjev plavalec, ki je osvojil 
6. mesto v disciplini 100 m prsno. 
Poleg tega je Čepelnik nastopil 
še v dveh štafetah, 4 x 100 m 
mešano, kjer so bili naši osmi in 
4 x 100 m kravl, kjer je slovenska 
vrsta osvojila 12. mesto. □

j "JEŽKI" 1 
UŽIVAJO 

DRUGAČE
Za rokometaši Preventa je že tri tedne priprav na novo sezono. 
Prvi teden so se slovenjgraški “ježki” pripravljali doma, zatem pa 
so teden dni trenirali na Rogli. V teh dneh pridejo na vrsto trening 
tekme.

S trenerjem Bojanom Levstikom skrbi za fizično pripravljenost 
moštva celjski atletski strokovanjak Željko Bezjak, nekdanji 
jugoslovanski prvak v metu kopja in deseterolx>ju.

Že na prvem treningu se je poškodoval Dejan Leskovšek. 
Zlomila se je peta meta tarzenalna kost na stopalu desne noge. 
“Luka” je bil po prvih napovedih “obsojen” na štirinajstdnevno 
mavčno oblogo, zatem pa sledi postopen povratek.

Prve dni priprav pa so uspešno prestajali Pušnik, Matovič, Štrigl, 
Gologranc, Petričevič, Doberšek, Leskovšek, Maksič, Franc, 
Soršak, Leve in Mauc. Slednji bo sicer do oktobra nosil vojaško 
uniformo, toda bolj ali manj lahko normalno trenira s soigralci.

ROK TAMŠE

L -.......  —j
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Glosirana črna kronika

Rastejo 
pištole tudi 

na vrtu?
Pravijo, de ljudem v današnjih «asih ni ni« ve« sveto. To 
potrjujejo tudi nekateri dogodki iz zadnjega obdobja 
koroške <rne kronike.

Na primer: vsaj «erkev je bila neko« prostor, kamor smo 
obirajno prišli z dobrimi nameni in ne s kakšnimi 
zahrbtnimi ali prikritimi mislimi. Še najmanj pa zato, da 
bi - razen o«iš«enega duha - iz nje kaj odnesli, saj tudi 
ena izmed božjih zapovedi pravi: NE KRADI!

Pa vendar so delavci urada krimi
nalistične službe UNZ Slovenj 
Gradec skupaj s policisti k 
preiskovalnemu sodniku v 
Slovenj Gradcu privedli skupino 
ljudi, utemeljeno osumljenih, da 
so v zadnjem času na območju 
UNZ Slovenj Gradec naredili več 
kaznivih dejanj vlomov v cerkve 
in druge objekte, kjer hranijo 
umetniške vrednosti. Odtujili naj 
bi bili večje število umetniških 
slik, kipcev in drugih sakralnih 
predmetov.

V ta sklop - vendar še ni zagoto
vo, da gre za povezavo - spada 
tudi vlom v cerkev Sv.Mohorja v 
Podgori na Ravnah na koroškem. 
Neznani storilec je v času od 23. 
aprila do 26. julija vlomil vanjo in 
odnesel 14 slik križevega pota in 
večjo sliko z neznanim motivom.

Dne 26.7. pa so policisti nekaj po 
polnoči v Radljah ustavili osebni 
avtomobil znamke zastava 101 s 
tremi potniki ter v prtljažniku 
našli dva nabožna kipca in avtora
dio neznanega izvora.

OROŽJE PA 
KAR LEŽI

O samomorih običajno in 
načeloma v svojih rubrikah ne 
poročam. Takšna smrt je dovolj 
tragična za tistega, ki si jo je 
izbral, še bolj pa bržčas za nje
gove sorodnike. Ljudem je zato 
treba pustiti, da to bolečino sami 
prebolijo in stvari ne obešati na 
veliki zvon.

Tokrat bom naredil izjemo, a ne 
zato, da bi potrdil pravilo, marveč 
zaradi posebnega vprašanja, ki se 
odpira ob tem. Seveda ne bom 
prelomil drugega pravila in ne 
bom objavil niti kratic in ne kraja 
dogodka.

Bolj pomembno je, da je samo
mor storila oseba, ki se je zdravila 
zaradi psihičnih motenj in pri tem 
uporabila P I Š T O L O ! V polici
jskem zapisniku piše, da naj bi bil 
pokojni pištolo našel. Ni namreč 
podatka, da bi orožje bilo ukrade
no.

Moram reči, da me prav to najbolj 
zaskrbljuje: kako je mogoče, da 
psihično motena oseba kratko in 
malo najde pištolo. Saj vendar 
orožje ne raste na vrtu ali kot 
gobe po dežju v gozdu!? Ob vsem 
tem je najbrž vprašanje, kako

varna družba smo, lahko le še 
retorično.

In z rahlim priokusom po parano 
ji: se ne bomo prihodnjič, ko bo 
nekdo iz žepa potegnil robček, 
ustrašili, da bo v nas nameril 
vroče orožje?! Morda nekoliko 
pretiravam, vendar...

ČRNO JE 
ČRNO

Da je bila tokrat črna kronika 
zares črna, pričajo: dva prevrnje
na traktorja in dve poškodovani 
osebi, 6 požarov s skupno 
ogromno gmotno škodo, naravne 
nesreče - škoda po neurju na 
prometnicah in poslopjih, nasilje 
v družinah, smrtna žrtev in precej 
poškodovanih v prometnih 
nesrečah itd.

IZGUBUENA
NAJDENA

Kot običajno tudi tokrat črna kro
nika odslikava letni čas. Zdaj je 
poletje in na Koroškem v tem 
času nabiramo borovnice. Pri tem 
se - pa če zveni še tako 
nemogoče - vedno kdo tudi izgu
bi.

Tokrat se je to primerilo 85-letni

F.Š. z Dobrij na Ravnah na 
Koroškem. Okoli 17,30 dne 26.7. 
je odšla v gozd nabirat borovnice, 
kakšna dva kilometra od domače 
hiše.

Do 19,30 se ni vrnila in domači so 
jo pričeli iskati v gozdu, kjer se je 
najpogosteje zadrževala. Niso je 
našli, vključila se je policija in 
drugi, vendar je bilo vse zaman, 
sredi noči so iskanje prekinili in 
kazalo je na najhujše.

Drugega dne zjutraj pa je - hvala 
bogu - prišlo sporočilo, da so 
pogrešano našli živo in da je 
zdravnik že poskrbel zanjo.

NA VODNI 
POGON

Ljudje so včasih zares naivni. 
Nekateri bi na primer kar sami 
radi iznašli novo pogonsko gori
vo. Dogodek je takšen: R.R. iz 
Šentilja je 26.7. na svoji majhni 
elektrarni na Mislinji preverjal 
zapornico in v vodi opazil večjo 
količino nafte.

Obvestil je policiste, ki so ugo
tovili, da dobrega pol kilometra 
nad jezom delavci urejajo brežino 
potoka. Pri tem so uporabljali 
bager, iz katerega je verjetno 
iztekla nafta.

Iz nezanesljivih virov je slišati, da 
je bagerist skušal svoje delo 
opraviti čim ceneje in je sklenil 
nafto zamenjati z vodo ter na tak 
način pravzaprav “odkriti žarni
co”. No, največ sreče pri tem 
“poskusu” so imele ribe, ki jim na 
srečo še ni bilo treba plavati v 
“hrbtnem slogu”.

Seveda sem konec tega dogodka 
nekoliko po svoje zavil in zašpičil 
“ker ste vi tako želeli...”

HUDA KATICA
Koroška KATICA - kot pravijo 
trgovskemu centru v Slovenj 
Gradcu - je lahko tudi huda in 
nevarna. Dne 23.7. je bil namreč 
na njenem parkirnem prostoru 
nekaj po polnočni uri pretepen in 
poškodovan R.P.

Po zbranih podatkih naj bi se R.P. 
z dekletom nahajal pred vhodom 
v disko ATLANTIDA. Ko ni slutil 
nič hudega, je k njemu nenadoma 
stopil “sherif’ P. kot Pameče in ga 
brez vzroka kresnil po nosu.

Ko sta se zaradi tega stepla, se je v 
pretep vmešalo še okoli 10 do 15 
fantov in preteplo še njegovo 
dekle.

Temu bi lahko rekli kar “dvoboj 
pri O.K(ATICA) CORALU. No, 
upajmo, da kadija ni gledal 
preveč kavbojskih filmov in da bo 
mladim pretepačem sodil strogo 
in vzgojno, kar bi morali storiti 
tudi starši.

TRKALA 
STA SE

Kratko policijsko poročilo: F.D. s 
Prevalj je 10.7. okoli pol sedme 
večerne ure policistom prijavil 
kršitev javnega reda in miru, češ, 
da sta ga dva občana, ki ju na 
videz pozna in naj bi bila s 
Prevalj, nameravala pretepsti.

Preiskava je pokazala, da ni šlo za 
kršitev JRM, marveč zgolj za 
“besedni dvoboj” med 
udeležencema prometne nesreče 
izpred dveh mesecev.

Verjetna obrazložitev: vse “od trka 
sem” se udeleženca kar nekako 
nista mogla umiriti in kadarkoli 
sta se srečala, sta se ponovno 
“trkala”.

In če nista umrla... se trkata še
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Črna kronika
danes!

GLAŽOJEDEC
Dne 23 7. so bili okoli 20.15. 
slovenjgraški policisti obveščeni, 
da v gostišču FANTOM v 
Slovenj gradcu neznani moški krši 
JRM in razbija steklovino.

Policijska patrola je na kraju 
dogodka ugotovila, da nikakor ne 
gre za neznanega FANTOMA, 
marveč, da javni red krši hrvaški 
državljan K.I. iz Biograda (najbrž

na lemem oddihu v objemu hlad
nega Pohorja - op.pisca). 
Omenjeni FANTOM je med 
drugim razbijal kozarce in stek
lenice ter jih jedel, čeprav tega 
dne niso bili na meniju.

Zaradi močne alkoholiziranosti so 
ga odpeljali v bolnišnico in kasne
je v “prijetno hladen objem polici
jskega bunkerja”.

“V mojem lokalu se kaj takšnega 
ne bi moglo primeriti,” pravi moj 
prijatelj “BIFEDŽIJA” Miran

Kraje v 
cerkvah

Na posebni tiskovni konferenci so delavci UNZ Slovenj Gradec 
novinarje seznanili z uspešno sklenjeno akcijo prijetja skupine ljudi: 
J.V., P.B. in J.P. s Prevalj ter kazenske ovadbe proti P.P. iz Škofje 
Loke in K.M. s Prevalj.

Po zdaj znanih podatkih naj bi omenjena skupina občanov vlam
ljala v cerkvene in daige objekte na območju UNZ Slovenj Gradec 
in kradli dragocena umetniška dela, nabožne kipce in drugo. Del 
njihovega plena je tudi na naši sliki iz arhiva UNZ Slovenj Gradec.

Preiskava v zvezi z omenjenimi občani pa še ni končana, saj naj bi 
njihove vezi segale tudi v sosednjo Avstrijo, “revir” pa naj bi imeli 
po vsej Sloveniji.

(trenutno na dopustu v objemu 
svoje lepe žene - OP.pisca). 
“Prvič, ker za zdaj hrane še ne 
prodajam in drugič, ker bi ga moj 
RENE že naučil manir. Če RENE 
namreč sploh kaj sovraži, so to 
gostje, ki razbijajo in grizljajo

steklovino. Najbrž bi ga last
noročno ali nožno poslal na ulico 
in si za pomiritev živcev privoščil 
- ne pivce za živce - marveč, kot 
pravi Francoz, obvezen dunajski 
zrezek s pomfrijem, fižolovo sola
to in bučnim oljem.”□ T.I.

NESREČA PO 
USPEŠNEM 
GAŠENJU

Sredi julija je vdor strele povzročil hud požar na gospo
darskem poslopju na Završah pri Mislinji. Še večjo materialno 
škodo so preprečili gasilci iz Doliča, Mislinje in Slovenj 
Gradca. Škoda znaša okoli 700.00,00 SIT.

Med vračanjem v dolino se je na gozdni cesti udrl del cestišča 
in s seboj potegnil gasilsko vozilo G.D.Slovenj Gradec s tri 
člansko posadko. Cisterna se je obrnila in obstala na strehi za 
drevesom. Na srečo, ker bi se lahko vozilo še nekajkrat pre

vrnilo, kar bi lahko bilo usodno za voznika F.T. ter sopotnika 
M.F.in A.S.iz Slovenj Gradca. S.Apačnik
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EKOLOŠKA BOMBA 
NA RADELJSKEM 
POLJU
Pred dvajsetimi leti so v Radljah 
začeli urejevati kanalizacijo, ven
dar je niso dokončali. 
Komunalne, industrijske in druge 
odplake so po kanalu speljali 
preko polja in na vzhodnem delu 
polja napravili umetno jezero, v 
katerega se stekajo odplake vseh 
vrst. Za odvod preko čistilne 
naprave v Dravo je zmanjkalo

denarja. Vsa nevarna nesnaga se 
sedaj zbira v tej laguni. Širi se 
neznosen smrad in prav gotovo je 
nevarnost izbruha nevarnih 
bolezni in okužb velika.

Pristojni bi morali ukrepati takoj, 
saj nevarnost za okužbe ni le v 
Radljah, ampak širše. Nalezljive 
bolezni ne poznajo meja. Zato bi

morala pri sanaciji pomagati tudi nem delu radeljskega polja, 
država. Pristojne inšpekcije pa nič!
Divje odlagališče kemikalij in /van Srebnile
odpadnih olj pa je tudi na zahod- Rudije ob Dni vi

LEPA IN ZABAVNA 
NEDELJA V 
LIBELIČAH

popoldan. Pripravili so pravo prireditev KARAOKE, na katerih je 
sodelovalo precej otrok, mladincev in nekaj odraslih.
Obisk na “karaokah" je bil tudi za organizatorje presenečenje, saj se 
toliko ljudi zbere le ob kakih večjih prireditvah v Libeličah. Tako 
številen obisk je potrdilo, da imajo Libeličani radi zabavo, posebej če 
jih zabavajo domači talenti.

Nasmejano občinstvo in pozitivna kritika naj bosta vodilo mladini 
Libelič pri njihovem nadaljnem delu v svoji sredini. Torej mladi, led je 
prebit! Sposobni ste, imate talent in znate. Zato - korajža velja!

Adrijnn Zulesnik

V nedeljo, 16. julija, je bilo v Libeličah svečano in zabavno. Dopoldne 
je bila procesija ob “Šmarješki” lepi nedelji.
Svečano in praznično vzdušje je popestrila glasba godbe na pihala iz 
Šentjanža, petje libeliških pevcev in “ trjančenje “ libeliških pritrkoval
cev.
Kasneje so mladi iz Libelič organizirali na igrišču prijeten nedeljski

RAVENČANI STE 
DVAKRAT PLEMENITI...

Kot domačina, doma sem bil v Mežici, me pot večkrat zanese v vaše nekoč 
tako znano mesto plemenitih jekel, ki danes, kot mi je znano, žal propada. 
Pa temu prav gotovo niste krivi Ravenčani, ampak preobrazba države 
oziroma naša osamosvojitev in kot posledica tega tudi izguba tržišča.
Zapisal sem, da ste Ravenčani znani po proizvodnji plemenitili jekel, pa mi 
ravno v tej zvezi prosim dovolite, da vam zapišem, da ste tudi kot ljudje ple
meniti, predvsem pa, kot sem nedavno tega ugotovil - zelo pošteni. Zakaj?

Nedavno tega sem zvečer na Čečovju pozabil zapreti in zakleniti prtljažnik 
avtomobila. Preprosto sem ga pozabil celo zapreti. Tako je bil celo noč 
cxlprt na stežaj. V prtljažniku sem imel tudi nekatere predmete, ne sicer 
kakšne posebne vrednasti. Ko sem zjutraj prišel k avtomobilu, sem videl, da 
imam v prtljažniku kar precej vode, ki mi sicer na stvareh tudi ni naredila 
kakšne omembe vredne škode. Ponoči je bila močna nevihta in v 
prtljažniku se je nabralo precej deževnice. Prtljažniki nihče ni zaprl, verjet
no preprosto zato, da ne bi bil osumljen, da je kaj vzel, če bi kdo videl, da 
zapira prtljažnik tujega avtomobila.
Ob koncu mojega, če smem tako zapisati, kar pohvalnega pisma lahko 
zapišem, da ste Ravenčani ne samo plemeniti ampak tudi pošteni. Vemo 
namreč, koliko avtomobilov nepridipravi odklenejo in odpeljejo in redk so 
lastniki, ki dobijo svoja vozila nazaj, mnogi celo hudo poškodovana.

Fmnjo Hovnik 
Ptuj

TRGOVSKO PODJETJE

KOROTAN
Čečovje 6, Ravne
Tel.: 0602 22 711,21 467, fax: 23 296

Odlično ponudbo šolskih knjig, 
učbenikov in šolskih potrebščin, polet
nih oblačil, majic, vseh vrst osvežilnih 

pijač, živilskih artiklov za piknike, 
izlete in vsakodnevno rabo vam po 

konkurenčnih cenah nudimo 
v vseh Korotanovih 

trgovinah.

Obisk Korotanovih prodajaln - 
priložnost za dober nakup!
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Vaš Prepih

Z NAPISI 
ZASVINJANA 
MEŽIŠKA 
DOLINA
K pisanju tega zapisa me je spod
budila sveta jeza, ki zagrabi člove
ka, ko prebira napise na prodajal
nah, nad številnimi vrati in 
pročelji firm in na plakatih. Sveta 
jeza te zagrabi najprej zaradi 
napisov samih, ki kažejo 
(ne)znanje in (ne)kulturo tistih, ki 
si so jih izmislili, in pa tudi zato, 
ker odgovorni molčijo in tako 
tiho in uradno soglašajo s tem 
početjem. Latinski pregovor 
namreč pravi: Kdor molči, se zdi, 
da soglaša (ali pa vsaj ne zanika). 
Poklicani se nikakor ne zganejo; 
imamo številne književnike, slav
iste, učitelje slovenščine in druge 
strokovnjake, a so vsi tiho. Imamo 
številne (strokovne!) službe, ki v 
imenu občestva opravljajo zau
pane jim naloge po občinah, pa 
dajejo soglasje prav k vsakemu 
napisu, četudi že zaudarja po 
greznici. Človek se čudi in 
vprašuje, ali smo res že vsi skupaj 
toliko pokvarjeni, da nam je prav 
vseeno, kaj počnemo s sloven
skim jezikom in kulturno tradicijo.

Za ponazoritev vam predstavljam 
samo nekaj napisov, ki izredno 
bodejo v oči. Pričel bom pri 
picerijah, ki rastejo kot gobe po 
dežju. Beseda je italijanska in se v 
italijanščini zapiše pizzeria. Če 
pogledate napise za picerije pri 
nas, boste videli veliko samo
voljnih izvedenk tega imena 
(nikomur seveda ne pade na kraj 
pameti, da bi preprosto zapisal 
PICERIJA).
Tako v Dravogradu vabi velikans
ki napis PIZZERIA KAPRA, kar naj 
bi pomenilo picerija koza, če bi 
bila I reseda kapra napisana pravil
no (capra pomeni v latinščini 
koza, vendar zapisano s c ne s k). 
Golfturist na Ravnah ima napis 
pizzerija, nekakšno slovensko 
italijansko mešanico. Takšen

mešan napis ima še Pizzerija 
Škufca na Prevaljah, sicer imamo 
pa še dve piceriji: Pizzeria Bistro 
Viki na Prevaljah in Bistro Ark 
Pizzeria na Ravnah, pri čemer ni 
jasno, kaj pomeni ark (če je 
mišljen lok, tedaj bi moralo biti 
zapisano are).
Druga takšna beseda, ki jo vsak 
po svoje piše, je bife, ki prihaja 
od francoske besede buffet. Pri 
nas pa imamo nad bifeji zapisane 
prav vse kombinacije te besede: 
biffet, bifet, bufet in seveda buffet 
in bife. Prav zabavno, če ne bi 
kazalo na našo sveto preproščino. 
Po družbenih spremembah pri 
nas so se razbohotile zasebne 
trgovine in prav tako napisi na

njih, ki povzemajo napise in 
anglo-ameriškega govornega 
področja in kulture ( to je silno 
imenitno, ne le “evropsko”, 
temveč že kar svetovljansko). 
Tako imamo cel kup marketov 
in trgovin z visokozvenečimi 
naslovi kot shop, tracie, mrgoli pa 
tudi raznih napisov s tujo črko x, 
ki je slovenščina nima v svoji 
abecedi. Na Ravnah so zato 
naslednje trgovine: Classic (kako 
zveneče in svetovno zveni ta 
beseda), Jeans shop, Audio- 
videoteka Pinky, Boutique 
Manhattan in Slash, Casino Krona, 
Rene Kava bar, na Prevaljah pa: 
Nugget (da ima le dva g, pa je že 
bolj moderno), Chic, Copy shop 
PEKky (!), Maxi, Alex, Pan Trade, 
Mini Max Že-Do (ki ima tudi 
Zwinger, po domače pesjak), 
pravo neznanje angleščine pa je 
pokazal lastnik (in vsi drugi z 
njim) trgovine Jeans & Tekstil 
Shop Bolero (tekstil se v 
angleščini pravilno zapiše textile). 
Lepi in domači zveneči napisi 
KRNICE, JAMNICA, ZALA in 
podobni se zdijo, kot da so iz 
drugega sveta!
V Dobji vasi pa so: bistro Calibra, 
Gastering, Concorde, turistična 
agencija Panorama Travels, 
medtem ko turistični agenciji 
Carintia na Prevaljah manjka črka 
(h). Na fabriškem plotu na Ravnah 
lahko na velikanskem plakatu

preberete naslednjo packarijo: 
Ozonske Luknje Morda Lahko 
Ukanite, Njega Pa Ne. Olympus, 
thè visible difference. Petra 
Marketing Ljubljana.
To je le nekaj najbolj “štrlečih” 
packarij (milo rečeno), ki nikakor 
ne bi smele “krasiti” našega okolja 
in pomenijo prav gotovo svo
jevrstno onesnaževanje okolja. 
Pod drobnogled bi bilo treba 
vzeti še druge napise in besedila, 
ki prihajajo v javnost. Naj se kdo, 
ki se poklicno ukvarja s 
slovenščino, tega loti. Prav bi bilo, 
da bi v svoj program vključila 
slovenščino in njeno javno rabo 
tudi kakšna stranka (namesto 
neskončnih prepirov). Zato: 
KNJIŽEVNIKI, SLAVISTI, UČI
TELJI SLOVENŠČINE, STROKOV
NE OBČINSKE SLUŽBE, pred
vsem pa MLADINA, poglejte to 
svinjarijo okoli sebe in jo 
odpravite!

Za konec pa še anekdota za tiste, ki 
si izmišljajo te “imenitne” napise za 
svoje štacune. V isti ulici so delali 
trije krojači. Ker je prvi mislil, da je 
boljši od ostalih dveh, si je postavil 
nad vrati napis: Najboljši krojač v 
mestu. Drugi ga je hotel prekositi (v 
napisu, seveda) in si je na svojo 
delavnico napisal: Najboljši krojač 
na svetu. Tretji krojač pa si je dal 
postaviti napis: NAJBOLJŠI 
KROJAČ V TEJ ULICI...□

V eni izmed prejšnjih številk 
Prepiha sem razpravljal o 
prometni signalizaciji na 
koroškem koncu. Premiki v tej 
smeri so silno počasni, tako da 
me je kar strah, da se bo kaj hitro 
našel izgovor, da se je asfaltna 
cesta že preveč ohladila, tako da 
ni več možno nanjo nanesti 
prometnih talnih oznak.
Mogoče je vzrok tudi prevelika 
toplota, da se talna signalizacija 
ne nanaša tako hitro, kot bi to 
lahko bilo ali pa je vzrok denar. 
Upam, da podjetje, ki nanaša 
talne oznake, ima novi načrt, saj 
se je v določenih primerih ugo
tovilo, da potrebe prometa 
zahtevajo malo drugačen 
prometni režim, kot je bilo sedaj 
označeno.
Upam, da so občinski proračuni 
naravnani tako, da so namenili 
nekoliko denarja tudi prometni 
signalizaciji.

Lepo bi bilo, da bi prometne 
komisije čim prej pristopile k 
trošenju tega denarja. Ko se 
vozim po takozvani koroški regi
ji, moram priznati, da so 
določeni kraji zelo slabo 
označeni, prav tako manjkajo 
tudi oznake iz magistralne ceste, 
ki bi te usmerile v kakšen bolj 
zakotni kraj. Tudi ti kraji si 
zaslužijo malo pozornosti.
Po toči zvoniti je prepozno, pravi 
star pregovor, pa vendarle bi rad 
pohvalil in ob enem tudi grajal 
podjetje, ki je kosilo travo in tako 
zagotovilo večjo prometno 
varnost voznikom, ki so lažje 
videli cesto v nočnem času. 
Pohvala v tem smislu, da so jo 
sploh kosili, sicer malce pozno, 
pa vendarle, graja pa se nanaša 
na prometne znake, ki so to 
označevali. Zelo smiseln je bil 
znak, ki je voznike opozarjal na 
to, da je na območju 5 km

košenje trave, znak za omejitev 
hitrosti 40 km/h pa je bil malce 
nenavadno postavljen. Ta ome
jitev je bila smiselna le takrat, ko 
je bila košnja v njegovi bližini, 
prenehala pa je v prvem križišču, 
takrat, ko bi bila zares potrebna. 
Tisti, ki je travo kosil, je bil 
običajno že daleč naprej. 
Zgodilo se je torej, da so morali 
vozniki voziti 40 km/h takrat, ko 
ni bilo nobene nevarnosti, na 
odcepu, kjer bi bilo to potrebno, 
pa ni bilo omejitve. Rešitev je 
namreč mnogo, vendar zahteva 
dodatne napore izvajalca košnje.

Vozniki se torej sprijaznimo s 
tem, da nihče ni popoln, prav 
tako tudi vozniki nismo.
Bodite pazljivi pri vožnji, kajti 
prometni davek Koroške je zelo 
visok, ohranimo naša in tuja živl- 
jenja!!Q

Rado Jeromei, Mislinja
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Planinski kotiček

OSILTO^ - £W@(U)§?
Planinsko društvo Izlet Datum Vodnik/Inf onnacije Telefon

PD-Čma Triglav Ni datuma Piko Blaž
Srečanje koroških planincev na Naravskih ledinah 21-avg-95 Lesjak Pavel

PD-Dravograd Dolomiti 05-avg-95 Buhvald Sonja
Grossglockner 12/13-avg-95 Cigale Ivan 22-874
Srečanje koroških planincev na Naravskih ledinah 20-avg-95 Gracej Ivan

- Grosglockner-izobraževalni izlet 26-avg-95

PD-Mežica Križki podi-Škrlatica 05/06-avg-95 M.Mališnik.B.lesjak 35-208
Stol iz Avstrije 19-avg-95 S.Rosc.F.DIopst 35-440
Srečanje koroških planincev na Naravskih ledinah B.Kolar.M.Strmčnik 37-113

PD-Mislinja Grossglockner Ni datuma
Srečanje koroških planincev na Naravskih ledinah 20-avg-95

PD-Ožbalt-Kapla Jalovec 19/20-avg-95 T.Cepec.F.Krajnc.M.Račnik 60-074
Triglav 26£7-avg-95 F.Krajnc,T.Cepec,M.Račnik 71-430

PD-Prevalje Trecime-ltalija 05-avg-95 Mravljak Tončka 33-305
Srečanje koroških planincev na Naravskih ledinah 20-avg-95
Križki podi-Pogačnikov dom 26-avg-95 Mravljak Tončka 33-305

PD-Radlje Montaž-zahodni Julijci-ltalija Ni datuma Ernest
PO-Radlje MO Tamar-Jalovec(26š5m)-Vršič Ni datuma Igor (avtobus-2dni)

PD-Ravne Izlet pod Grossglockner 05-avg-95 Ferdo Igerc 22-685
Izlet na PizBoe-Dolomiti 12-avg-95 JožeŽunec 22-329
Srečanje koroških planincev na Naravskih ledinah 20-avg-95 JožeŽunec 22-329
Dvodnevni izlet na Triglav in Rjavino 26/27-avg-95 Štrucl Edvard 23-320

PD-Ravne MO Sodelovanje na srečanju koroških planincev 20-avg-95 Igor Golob 21-529
Z društvom na Triglav in Rjavino 26/27-avg-95 Roman Kamnik 2 21-063

PD-Ribnica na Poh. Pohod na Montaž iz južne smeri Ni datuma Kotnik Božo 68-194
Srečanje koroških planincev na Naravskih ledinah 20-avg-95 Kotnik Božo 68-194

PD-Slov.Gradec Jungfrau-Menih-Švica Ni datuma
Srečanje koroških planincev na Naravskih ledinah

PD-Slov.Gradec/Fecro Km Ni datuma Bricman,Hrastelj 53-233
Srečanje koroških planincev 2 0-avg-95 Vsi vodniki društva

PD-Vuzenica Tabor na Peci Ni datuma G.,Kovač S. 64-688
Izlet na Mont Blanck Ni datuma Mrakič B.,Škerget 71-186

Iz programov izletov posameznih PD, zbral in uredil Ivan Cigale !
Planinski pozdrav !

CICIBAN - 
PLANINEC

V vrtcu v Dravogradu je zelo 
aktivna sekcija planinskega 
društva. Pod vodstvom mentoric
Silve Volmajer in Edite Marzel
dosegajo vedno boljše rezultate.

Imajo skrbno izdelan letni pro
gram dela. Tako redno prirejajo 
izlete v okolico in na kmetije, kjer 
otroci spoznavajo naravo in živ

ljenje ljudi. Začnejo že septembra 
z “Malo šolo planinstva”.

Letos so imeli za zaključek tri
dnevni tabor na planinski koči na 
Košenjaku. Čeprav jim je vreme 
malo ponagajalo, so pester pro
gram dejavnosti izvedli odlično. 
Na koncu taborjenja so vsi dobili 
članske planinske izkaznice.

Tak način dela z mladimi je res ceniti naravo in zdravje, 
hvalevreden. Tako bodo znali IvanSrebnik
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Milo za drago
Fant in punca se prepirata:
- Če bi bila jaz poročena s tabo, 
bi ti z veseljem nalila strupa v 
kavo!
- Če bi pa ja'Z bil poročen s 
tabo, bi jo z veseljem popil...

Otroška
Mirko in Peterček se pogovarja
ta:
- Moj očka je pa prišel včeraj 
spet krvav domov.
- Res, kako pa to veš?
- Mamico sem slišal, ko je rekla, 
da je prišel nasekan...

' Spričevalo
Nogometaš vpraša sina:
- No, kakšno je spričevalo?
- Še kar dobro proti ostalim. 
Vse so prestavili v drugi razred, 
le jaz sem ostal v prvem...

Kooperacija
Prijatelj vpraša Milica:
- Kako kaj očetovo delo?
- Zdaj delava v ktxiperacijì.
- Res, kaj pa?
- On je steklar, jaz pa s fračo 
razbijam šipe...

] Ul

Zaboga, vsakič, ko parkiram tukaj, je višja tarifa! Le kam gre ta 
svet!?!

Nic hudega
Marička pride v kuhinjo in 
pravi:
- Oprosti, po nesreči sem 
zlomila tisto ploščo, ki si mi jo 
kupila za rojstni dan.
- Ojoj, pa tako dragocena je 
bila, zavpije mama.
- Ne bodi huda, saj na ovitku 
piše “Nedokončana simfonija.”

Ha carini
Carinik vpraša šoferja:
- Kaj vozite v kamionu?
- Školjke.
- Odprite jih...

Slab glas
Stric pravi Marjanu, ko ga sreča 
v mestu:
- Ti si pa postal cel fant, kmalu 
boš takšen kot ata!
-Ja, tega se tudi mama boji...

Konec udobja
Imate sobo s tekočo vodo?

- Lini smo jo imeli.
- Mene zanima zdaj.
- Zdaj ne več, smo namreč 
popravili streho...

Z.Š.
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Objave

saaM©®&&80
Ugodno prodam zastavo 750, registrirano do junija 1996, cena 
po dogovoru.
©44-412

Prodam rabljeno doma izdelano strešno kritino, 2000 
komadov.
Cena za kom 30,00 sit.
©42-827

Izvedenec geodetske stroke opravlja identifikacije odvzetega 
premoženja upravičencem denacionalizacije in s tem v zvezi 
svetuje, ravno tako svetuje pri geodetskih odmerah in delitvi 
skupnega premoženja.
© 55-322 zvečer.

lek
■volek (gì lek

dentai

m

©upona
PROIZVAJAMO 
IN PRODAJAMO 
aparate in materiale 
za zobozdravstvo s 
področij: 
PREVENTIVE 
KONSERVATIVE 
PROTETIKE 
ORTODONTUE

lek d.d. OpIbSjjainia

tovarna farmacevtskih in kemičnih izdelkov d.d. 
61117 Ljubljana, Verovškova 57, p.p. 81 

telefon: (061) 168-21-61 
telai: 39403

telegram: Lek Ljubljana 
telefax:: (061) 168-35-17

©AI? Od KI fl STTOll® QWK®
Čečovje 6, Ravne, ^0602 20 342
& Oblikovanje celostnih podob, 

zaščitnih znakov...
& Grafično oblikovanje, priprava na tisk 
s#' Tisk vizitk, prospektov, knjig, katalogov

IVKO - kvaliteta, ki se vidi

Borza dela

OBJAVA PO
TREB PO 

DELAVCIH
Republiškega zavoda za zaposlovanje - 

območna enota Velenje
URAR PRODAJALEC, delo v urarski delavnici, 6 mesecev delovnih 
izkušenj, za čas treh mesecev, rok prijave 7 .8. 1995.
NABERNIK Dušan - urarstvo in izdelava ključev. Mariborska cesta 60, 
Dravograd

IZOLATER-KLEPAR, 10 mesecev delovnih izkušenj, za nedolčen čas, rok 
prijave 29. 8. 1995.
SIRK Franc - termoizolacije. Trg 4. julija 28, Dravograd

PRODAJALKA, za čas šest mesecev, rok prijave 14. 8. 1995.
JEHART Dravograd, Trg 4 julija 34, Dravograd

MIZAR, lesarski tahnik, za nedoločen čas, rok prijave 14. 8. 1995.
KURNIK Janez - mizarstvo. Mariborska cesta 102, Dravograd

FRIZERKA, za čas šest mesecev, rok prijave 7. 8. 1995.
MRAVLJAK Cvetka - žensko in moško frizerstvo. Ul. Lackovega odreda 9, 
Radlje ob Dravi

SKLADIŠČNIK, leto dni delovnih izkušenj, za nedoločen delovni čas, rok 
prijave 7. 8. 1995.
ALMEGA d.o.o., Vuhred 88

ADMINISTRATIVNI TEHNIK, za čas treh mesecev, rok prijave 27. 8. 
1995.
LESNA TSP Radlje, Spodnja Vižinga 68

PROFESOR angleškega in nemškega jezika, strokovni izpit, za nedoločen 
čas, rok prijave 7. 8. 1995.
OŠ Radlje ob Dravi; Koroška cesta 17

VODJA IZVOZA, leto dni delovnih izkušenj, rok prijave 7. 8. 1995,
LESNA TSP Radlje, Spodnja Vižinga 68

POMOČ PRI STREŽBI, za nedoločen čas, rok prijave 7. 8. 1995.
GERT Zvonka - Pizzerija bistro Viki, Pod Gonjami 110, Prevalje

TESAR, SLIKOPLESKAR, 8 mesecev delovnih izkušenj, za nedoločen 
čas, rok prijave 7. 8. 1995.
GRAČIČ Ševal - slikopleskarstvo in gradbena dela. Trg 7, Prevalje

ORGANIZACIJSKI SEKRETAR, višji upravni delavec, 4 mesece 
delovnih izkušenj, za nedoločen čas, rok prijave 7. 8. 1995.
SŽ - KONCERN Sindikat kovinske in elektro industrije. Koroška cesta 14, 
Ravne na Koroškem

STREŽBA - ZLAGANJE LESENIH POLIZDELKOV, za čas šest mese
cev, rok prijave 7. 8. 1995.
TM KOPLES Slovenj Gradec, Francetova cesta 16

LESAR - strojno ploskovno brušenje, šest mesecev delovnih izkušenj, za čas 
6 mesecev, rok prijave 7, 8, 1995.
TM KOPLES Slovenj Gradec, Francetova cesta 16

30-14/95 PREPIH
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ČEČOVJE 5
62390 RAVNE NA KOROŠKEM 

Tel.: 0602/20- 165

AKCIJSKA PRODAJA
OD 05.08.-02.09.1995 

VSE ZA ŠOLO
KUPITE DANES - PLAČATE 

SEPTEMBRA

VSAK DAN: 
od 14h - 19h 

OB SOBOTAH 
od 08h- 13h



nnimžiE možne cehe omnzmjEnEGn pomirvn
UGODHI KREDIim PRODflJm POGOJI

O 20% popu/t ob 9otoyin/kem pločilu 
O trimesečno obtočno odplačilo brez popusta 
O petmesečno obročno odplačilo z 12% fiksno obrestno mero

■m-,____ _ flOYEAJ GRADEC
SLOVENJ GRADEC
Stari trg 304
0602 44 185, 41 144

NOVO MESTO 
Regerške košenice 65a 
068 21 674

novn opREmn - fiorcm gradeč

ZLATARNA CELJE
BOUTIQUE PRIZMA
Trg 4. julija 43
Dravograd
Tel.: 84 - 739

O
O
O
■=>

GALERIJ PRIZMA
G/av g 29
Slovenj Gradec
Tel.: 42 - 861

- ročne ure "LORENZ"
- izdelki iz kristala in kristalina
- izdelki iz domače in umetne obrti

VELIKA PONUDBA ZLATEGA
IN SREBRNEGA NAKITA

ZA ZLATI NAKIT TUDI DO
- umetniške slike 30% POPUSTA

PO VAŠI ŽELJI PRIPRAVIMO 
DARILA, PRIMERNA ZA VSAKO 

PRILOŽNOST O
- uhani od 2.400,00 SIT
- prstani od 6.700,00 SIT
- verižice od 4.800,00 SIT
- obeski že za 1.050,00 SIT

■=>[ PLAČILO NA DVA ALI TRI OBROKE


